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SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Leto se je že precej nagnilo v drugo polovico in jesen je 
s svojimi pisanimi barvami čedalje bolj prisotna med 

nami. To je tudi čas, ko žanjemo tisto, kar smo sejali. Kljub 
izjemnim poletnim temperaturam in pomanjkanju pada-
vin, moramo biti v naši Občini še kar zadovoljni, saj smo 
jo odnesli mnogo bolje kot marsikje drugod po Sloveniji. 

Tudi pri delu in razvoju naše Občine v letošnjem letu 
lahko ugotovimo, da je bila »dobra letina«. Investicije, ki 
se prav v teh dneh končujejo, smo dolgo načrtovali, pri-
pravljali dokumentacijo, uspeli naj-
ti vir evropskih sredstev in zdaj jih 
uspešno zaključujemo. 

Investicija v osrednjem delu na-
selja Veržej bo zaključena do 20. 
septembra, ko bo nameščena še 
ulična razsvetljava in bo dokonč-
no urejena okolica. Pričakujemo, 
da bomo do konca meseca prido-
bili tudi uporabno dovoljenje za 
novozgrajeno infrastrukturo.  Tudi 
izgradnja kanalizacije v Bunča-
nih poteka skladno s terminskim 
planom in bo zaključena do kon-
ca septembra, ko se bodo po vseh 
preizkusih vaščani Bunčan lahko 
pričeli priklapljati na novo izgrajeno kanalizacijo. Izvedba 
investicije je bila zelo zahtevna, saj je potekala skozi osre-
dnje jedro vasi, ki je tudi glavna prometna žila skozi Veržej, 
prav tako pa je bil v času izgradnje močno oviran promet 

skozi Bunčane. Po najboljših močeh smo se trudili, da bi 
težave, ki so nastale med gradnjo sproti reševali. Želel bi 
poudariti, da je velika večina občanov zelo tvorno sodelo-
vala pri investiciji, kjer pa so bile zahteve včasih prevelike, 
pa smo se trudili najti takšne rešitve, ki so bile skladne s 
projektom, obenem pa so do neke mere zadovoljile tudi 
želje ljudi, ki se jih je investicija  neposredno dotikala. Sam 
sem se pri tem zelo angažiral, saj sem mnenja, da nismo 
naredili kaj dosti, če ljudje, ki jim bodo investicije služile 

in ki bodo z njimi živeli, ne bodo 
zadovoljni. Menim, da nam je to v 
veliki meri uspelo, kar me še pose-
bej veseli. Želimo si, da bi investicije 
še letos tudi uradno predali svojemu 
namenu ter se ob otvoritvah skupaj 
poveselili naših novih pridobitev. 

Še en velik dogodek nas čaka 
letos, saj bomo 30. septembra ob 
praznovanju farnega žegnanja in  
Miholovega slovesno počastili sto-
letnico Marijanišča. V sklopu tega 
praznovanja bomo skupaj s salezi-
jansko skupnostjo obudili tradicijo 
Miholovega sejma v Veržeju. Vabim 
Vas, da se sejma in tudi drugih slo-

vesnosti v kar največji možni meri udeležimo in tudi tako 
izkažemo zahvalo in spoštovanje stoletnemu delu salezi-
jancev v Veržeju.

Slavko PETOVAR, dipl. ing. agr., župan Občine Veržej

{Pri delu in razvoju naše 
Občine v letošnjem letu 
lahko ugotovimo, da je bila 

»dobra letina«. Investicije, ki se 
prav v teh dneh končujejo, smo 
dolgo načrtovali, pripravljali 
dokumentacijo, uspeli najti vir 
evropskih sredstev in zdaj jih 
uspešno zaključujemo.
Župan Občine Veržej
Slavko PETOVAR, dipl. inž. agr. 
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ZAPIS Z 12. IN 13. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE VERŽEJ

{ 
www.verzej.si

Člani občinskega sveta so se med izidom prejšnje in 
sedanje številke našega občinskega glasila sestali dva-

krat. 12. redna seja je potekala med vročimi poletnimi 
dnevi, 10. julija. Kljub temu, da na dnevnem redu ni bilo 
vročih tem, je seja trajala dobre 4 ure. 

Člani občinskega sveta so potrdili novelacijo predinve-
sticijske zasnove za projekt »Oskrba s pitno vodo Pomur-
ja – sistem C«, ki jo je izdelala DRI upravljanje investicij, 
Družba za razvoj infrastrukture, d.o.o., Maribor. Gre za 
dokument, ki ga morajo potrditi vse občine – investitorke, 
ki bodo poleg evropskih sredstev zagotavljala še sredstva 
iz svojih proračunov za izgradnjo sistema oskrbe s pitno 
vodo na sistemu C (občine Apače, Gornja Radgona, Kri-
ževci, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici 
in Veržej). Predmet investicije je torej reševa-
nje oskrbe s pitno vodo na območju porečja 
Ščavnice in notranje Mure. Z izgradnjo pove-
zovalnih transportnih cevovodov bodo med 
seboj povezani tudi obstoječi javni vodovodni 
sistemi, osnovni cilj projekta pa je izgradnja 
skupnega celovitega vodooskrbnega sistema in s tem dol-
goročna zagotovitev stabilne oskrbe prebivalstva občin z 
neoporečno pitno vodo. 

Svetniki so na seji po skrajšanem postopku sprejeli 
tudi spremembo Odloka o oskrbi s pitno vodo na obmo-
čju občine Veržej. Prvotno sprejeti odlok se je spremenil 
zaradi potrebne uskladitve z določili Pravilnika o oskr-
bi s pitno vodo, kjer morajo biti posebej navedena in na 
temeljni topografski karti določena posamezna območja, 
kjer občina zagotavlja oskrbo s pitno vodo, območja, kjer 
občina zagotavlja storitve javne službe, območja, kjer se 
opravlja lastna oskrba prebivalcev s pitno vodo, ter ob-
močja, kjer občina v prihodnosti načrtuje zagotavljanje 
javne službe oskrbe s pitno vodo. 

Spremembo je doživel tudi Odlok o ustanovitvi jav-
nega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Ljutomer. 
Ta osrednja zdravstvena inštitucija na območju upravne 
enote Ljutomer, katerega soustanovitelj je tudi Občina 
Veržej, si je uspel pridobiti dva nova programa oz. novi 
dejavnosti, in sicer fizioterapijo ter kardiologijo. Zato je 
bilo potrebno po skrajšanem postopku dopolniti odlok 
za navedbo teh dejavnosti in jih uskladiti s standardno 
klasifikacijo dejavnosti. 

V drugi obravnavi je bil sprejet Odlok o občinskih ce-
stah v občini Veržej, ki določa občinske ceste in njihovo 
kategorizacijo, upravljanje, graditev in vzdrževanje občin-
skih cest, varstvo občinskih cest in prometa na njih in in-
špekcijsko nadzorstvo občinskih cest. 

13. redna seja je potekala 6. septembra in je bila vsaj 
kar se tiče števila točk dnevnega reda ena od najkrajših. 
Na seji je bil sprejet program opremljanja stavbnih ze-
mljišč za območje občine Veržej in Odlok o programu 
opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero ko-
munalnega prispevka na območju občine Veržej. Pro-
gram opremljanja je izdelan v skladu z Uredbo o vsebini 
programa opremljanja stavbnih zemljišč in Pravilnikom 
o merilih za odmero komunalnega prispevka. Gre torej 

za to, da v letih 2013 in 2014 načrtujemo 
nekatere nove investicije, pri pripravi pod-
lag za odmerjanje komunalnega prispevka 
pa lahko občina upošteva poleg že vloženih 
sredstev v izgradnjo komunalne opreme tudi 
predvidene investicije v komunalno opremo, 

ki so določene v občinskem načrtu razvojnih programov. 
Zato program opremljanja obravnava naslednjo obsto-
ječo in predvideno komunalno opremo v naši občini, in 
sicer cestno omrežje, kanalizacijsko omrežje, vodovodno 
omrežje, javne površine ter površine za ravnanje z od-
padki. Sprejetje Odloka o programu opremljanja stavb-
nih zemljišč in merilih za odmero komunalnega prispev-
ka na območju občine Veržej hkrati pomeni tudi sprejem 
programa opremljanja stavbnih zemljišč za to območje.

V nadaljevanju seje so člani občinskega sveta spreje-
li tudi Odlok o priključitvi obstoječih objektov na kana-
lizacijsko omrežje v naselju Banovci in Bunčani. S tem 
odlokom se določa višina in način plačila komunalnega 
prispevka za priključitev na javno kanalizacijsko omrežje 
za tiste objekte v naseljih Banovci in Bunčani, ki so že bili 
zgrajeni v času izgradnje kanalizacijskega sistema v ome-
njenih naseljih. Plačilo komunalnega prispevka je omogo-
čeno tudi na obroke. 

Na koncu so člani občinskega sveta na predlog odgo-
vornega urednika občinskega glasila razrešili dosedanjo 
članico uredniškega odbora, Tatjano Vokić Vojkovič, in na 
njeno mesto imenovali Matejo Rus.

Bojan Ferenc
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PODELJENA OBČINSKA PRIZNANJA IN NAGRADE ZA LETO 2012

Občinski svet Občine Veržej je sklenil, da za leto 2012 podeli plaketo Občine Veržej Janezu Krncu, pisni priznanji pa Erihu 
Mohorku in Mirku Ostercu. Nagrade in priznanja so bila podeljena ob občinskem prazniku. 

JANEZ KRNC, teolog in etnolog, je s prihodom v Ver-
žej s svojim doslednim in strokovnim delom zaznamoval 
kraj in občino Veržej. Veliko njegovega truda je bilo vlo-
ženega pri obnovi Marijanišča, občani pa smo lahko pred-
vsem hvaležni za njegov trud pri obnovi župnijske cerkve, 
ki danes kaže čudovito obnovljeno podobo. Salezijanski 
mladinski center, Turistično-informacijski center Veržej, 
Center domače in umetnostne obrti ter Rokodelska aka-
demija so projekti, s katerimi je začel in je bil njihov idejni 
vodja. Center DUO danes postaja s svojimi dejavnostmi, 
predvsem izobraževalnimi in raziskovalnimi, osrednji izo-
braževalni center tako Rokodelske akademije kot tudi širše. 
V letu 2008 je začelo izhajati občinsko glasilo Fünkešnica, 
katerega Janez Krnc kot odgovorni urednik oblikuje skupaj 
s svojimi sodelavci. Velika pridobitev za Občino Veržej je v 
zadnjem letu tudi odprtje Ekomuzeja za rokodelski center 
SV Slovenije. Janez Krnc se zaveda, da je rokodelstvo po-
membna panoga, ki jo je treba negovati, hkrati pa je treba 
rokodelstvo narediti zanimivo za sodobnega človeka. Ne-
nazadnje pod vodstvom Janeza Krnca potekajo v društvu 
SMC Veržej različne aktivnosti – oratorij, programi za otro-
ke, različne animacije, ki privabljajo veliko otrok. Preko to-
vrstnih dejavnosti se izobražujejo in praktično usposabljajo 
tudi mladi animatorji, ki tako pridobivajo koristne izkušnje 
za življenje. Janez Krnc je v svoji skromnosti vedno pou-
darjal, da le služi salezijanski skupnosti v Veržeju in da so 
uspehi in razvoj skupno delo celotne skupnosti v Veržeju. 
S tem se seveda strinjamo, a smo prepričani, da brez njega 
razvoj zagotovo ne bi bil na takšnem nivoju, kot je danes. 

ERIH MOHORKO se je takoj po prihodu v Veržej 
kot mlad učitelj vključil v delo takratnega prosvetnega 
društva. Na veržejskem odru in tudi drugod je odigral 
številne vloge v dramskih in humorističnih predstavah, 
pozneje pa postal tudi režiser dramske sekcije ter s svojim 
znanjem, ki ga je prinesel s seboj iz učiteljišča, pozitiv-
no vplival na pripadnike mlajše generacije, ki so pozne-
je prevzeli njegovo delo. Poleg kulturnega udejstvovanja 
se je aktivno vključil v delovanje turističnega društva v 
Veržeju in ponovno obudil številne prireditve v okviru 

meseca narcis. Bil je dolgoletni predsednik kulturnega 
društva in pozneje turističnega društva v Veržeju. Zaradi 
njegovega uspešnega dela na turističnem področju ga je 
Pomurska turistična zveza izvolila tudi za svojega predse-
dnika, katero funkcijo je opravljal več let. Poleg aktivnega 
delovanja na društvenem področju je bil Erih Mohorko 
aktiven tudi na političnem področju.

MIRKO OSTERC, dolgoletni predsednik Nogome-
tnega kluba Veržej in danes član upravnega odbora, je s 
svojo vztrajnostjo, veliko delovno vnemo in prizadevno-
stjo nedvomno zaslužen za razcvet tega športa v Veržeju. 
Mirko Osterc je bil v šestdesetih in sedemdesetih letih 
prejšnjega stoletja odličen igralec nogometa v domačem 
klubu, nekaj let pa je nastopal tudi za NK Ljutomer, ki je 
takrat igral v višjem rangu tekmovanja. Tudi po končanju 
športne kariere  je ostal zvest nogometu in dejaven v do-
mačem klubu. Sredi osemdesetih let je za dobro desetle-
tje postal predsednik kluba. Obdobje njegovega vodenja 
kluba je povezano z največjimi športnimi uspehi, saj se je 
Nogometni klub Veržej uvrstil v drugo slovensko ligo in 
osvojil odlično peto mesto. Nastop na tako visokem tek-
movalnem nivoju je zahteval velika vlaganja v infrastruk-
turo, saj je bilo potrebno razširiti igrišče, dograditi sla-
čilnice in postaviti zaščitno ograjo. Pri vseh aktivnostih, 
ki so povečini potekale na prostovoljni bazi, je bil vedno 
vodilni, obenem pa je skrbel tudi za prepotrebne finance 
za investicijo. V čas njegovega vodenja kluba segajo tudi 
začetki delovanja nogometne šole za mlade, ki je danes 
med najuspešnejšimi v državi. Tudi po koncu predsedni-
kovanja klubu je ostal med najbolj angažiranimi člani 
upravnega odbora. Za svoje delo na športnem področju 
je prejel  Bloudkovo značko, ob 50-letnici Športne zvez 
Ljutomer pa je prejel priznanje Športne zveze Ljutomer 
za  zasluge na področju  razvoja športa. 

Njegovo delo v okolju, kjer živi, je opazil tudi Občinski 
svet Občine Veržej in tako sprejel sklep, da za zavzeto in 
požrtvovalno delo pri športnem društvu NK Veržej gospo-
du Mirku Ostercu podeli pisno priznanje Občine Veržej.

Pripravila: Melita Moravec
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OBISK PREDSEDNIKA REPUBLIKE V OBČINI VERŽEJ

Župan je predsedniku predstavil občino, njeno delovanje 
in projekte. Izpostavil je predvsem investicije v občini, 

ki se v večini izvajajo z evropskimi in državnimi sredstvi.

Predsednika je posebej zanimala vključenost Občine 
Veržej v projekt Pomurskega vodovoda in na splošno iz-
kušnje občine na področju medobčinskega povezovanja. 
Glede malih občin je povedal, da je v njih naletel na do-
bre izkušnje. V pogovoru o zgodovini občine in Veržeja je 
predsednik omenil domačina Štefana Ropoša, ki se je odli-
koval v boju s Turki.

Predsednik si je v nadaljevanju ogledal spominsko sobo 
skladatelja Slavka Osterca in zgodovinarja dr. Frana Kovačiča.

Predsednik je v spominsko knjigo zapisal, da čestita 
Občini Veržej za vse uspehe in za skrben spomin na naša 
velika moža – Frana Kovačiča in Slavka Osterca. Hkrati pa 

Predsednik republike dr. Danilo Türk je dne, 9.6.2012 obiskal občino Veržej, kjer se je v prostorih občine srečal z županom 
Slavkom Petovarjem, predstavnico občinskega sveta in občinsko upravo. 

je dal v razmislek predlog, da bi tudi junak Štefan Ropoša 
dobil svoje obeležje v Veržeju.

Predsednik Türk se je zatem v Veržeju udeležil 23. sre-
čanja krvodajalcev Slovenije. 

Melita Moravec
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Matura je čas, ko marsikaterega dijaka že ob misli 
nanjo v trebuhu začrviči, saj gre za zrelostni izpit, ki 
vpliva tudi na izbiro nadaljnje študijske poti. Kako si se 
v času priprav ti spopadal z maturo?

Učenje za maturo mi osebno ni predstavljalo težav. Teža-
ven mi je bil namreč samo začetek, saj nisem vedel, kako se 
naj lotim te naloge, tako sem večino časa premišljeval kako 
začeti, ko pa mi je že zmanjkovalo časa, sem samo naključno 
izbral knjigo in začel.

Postati zlati maturant je velik uspeh, predvsem pa 
potrditev, da se je vložen trud skozi vsa štiri leta 
izplačal. Kakšna so bila tvoja pričakovanja, preden si 
izvedel za uradne rezultate?

Nikoli nisem kaj dosti premišljeval o rezultatih, približno 
sem vedel, kako sem pisal; koliko točk bi zato lahko dobil oz. 
zgubil. Jaz sem samo upal, da bo rezultat zadostoval omejitvi 
za fakulteto, če pa ne bi, pa bi še imel jesenski rok.

V gimnaziji si blestel predvsem na naravoslovnem 
področju. Kateri predmet ti je bil najljubši?

Najljubšega predmeta ravno nisem imel. Že vedno sem 
se zanimal za predmete kot so biologija in kemija, tudi ma-
tematika še je spadala sem. Sodeloval sem tudi na tekmova-
njih teh predmetov in tudi bil dokaj uspešen, pri matematiki 
je zadostovalo celo za zlato priznanje. 

Vpisal si se na Medicinsko fakulteto v Ljubljani. Ali je k 
tvoji odločitvi kaj pripomogla tudi sestra Anja, ki prav 
tako študira na omenjeni fakulteti? 

Za medicino sem se odločil predvsem zato, ker združuje 
biologijo, pa tudi nekaj kemije, torej predmeta, ki sta mi oba 
všeč. Največji problem pri odločitvi za medicino mi  je pred-
stavljal čas, ki bi ga mogel preživeti za knjigami, saj se nerad 
učim, kljub temu pa sem se odločil za medicino, saj mi je to 
svetovala tudi sestra.

Čeprav je še zgodaj govoriti o tem, pa vendar me zanima, 
ali že veš, katera smer medicine te posebej zanima?

O tem še sploh nisem premišljeval in še tudi nimam ide-
je, kaj bi lahko počel po študiju. Nasploh se odločam komaj, 
ko mi začne zmanjkovati časa, saj sem se tako za gimnazijo 

kot tudi za medicino odločil komaj v zadnjih dveh mesecih 
pred vpisom.

Mlad človek je danes pretežno izpostavljen stresu, nenehno 
je na poti, rad bi se dokazoval na različnih področjih, čemu 
primeren je potem tudi njegov način življenja (nezdrava 
prehrana, premalo gibanja, ždenje pred računalniki,..). 
Vse to lahko kasneje vpliva tudi na nastanek raznoraznih 
bolezni. Kaj bi ti, kot bodoči zdravnik, svetoval mladim, da 
upoštevajo v svojem vsakdanu?

V taka vprašanja se nerad spuščam. Sem namreč močne-
ga mnenja da vseeno, kaj kdo komu priporoča, se tega ta ne 
bo držal, dokler se sam za to ne bo odločil. 

Trenutno preživljaš najdaljše počitnice pred začetkom 
novega študijskega leta. Kako je minilo tvoje poletje?

To bi naj bile najdaljše počitnice mojega življenja, pa če-
prav se mi niso tako zdele. Drugače pa se mi je poletje kon-
čalo s prvim septembrom, ko sem se končno zavedal, da je 
srednje šole konec.

Če bi v tem trenutku na svetu lahko spremenil karkoli, 
na kaj bi prvo pomislil?

Najverjetneje bi si podaljšal počitnice za 2 leti in si jih 
okrasil z nekaj izleti (kot je maturantski) in podobno.

Izberi tri besede, s katerimi bi se opisal.
Začel bom kar z besedo len, saj večino dneva prespim, 

ostanek dneva pa ugotavljam, kako bi se najlažje umaknil 
delu. Druga beseda s katero bi se opisal je spontan. Nikoli ne 
načrtujem ničesar, ampak raje počakam in odreagiram glede 
na situacijo. Zadnja beseda pa bi še bila sproščen. Pred izzivi 
me ni strah, tudi stresne situacije me ne motijo. Kaj bo pač bo.

»Norčija«, ki bi jo enkrat v življenju rad naredil ...
Skočil z letala (seveda s padalom) …

Mateja Rus

PREDSTAVITEV OBČANA

INTERVJU ::  MIHAEL KOSI

V jesenski številki Fünkešnice vam tokrat predstavljamo 
Mihaela Kosija iz Veržeja, ki mu je v letošnjem letu uspelo 
postati zlati maturant. Miha je ponovil uspeh svoje starejše 
sestre Anje, ki je pred 2 letoma prav tako postala zlata 
maturantka.
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:: ob inski utrip

RAVNANJE Z IZRABLJENIMI MOTORNIMI VOZILI PO NOVEM
V letošnjem letu je z mesecem aprilom pričela veljati nova uredba o ravnanju z izrabljenimi motornimi vozili (Uredba 
o izrabljenih vozilih, Ur.l.RS, 32/2011 s spremembami), ki naj bi na to področje vnesla več reda. Ta skrb za izrabljena 
motorna vozila prenaša z javne službe na uvoznike in proizvajalce same. Uvozniki in proizvajalci so koncesijo za ta namen 
podelili podjetju Ekomobil d.o.o., katerega ustanovitelji so podjetje Saubermacher Slovenija, d.o.o., Karbon, d.o.o., in 
Avtotransporti Kastelec, s.p.

Pomembna novost, ki jo opredeljuje nova uredba, je 
uvedba strogih kazni za tiste, ki se vozila znebijo na 

nedovoljen način ali se z razgradnjo ukvarjajo nelegalno. 
Kazni za kršitelje znašajo od 1.000 evrov za fizične osebe 
pa do 30.000 evrov za pravne osebe oz. zbiralce, ki vozila 
ne predajo obratu za razstavljanje. Z novo uredbo se do 
leta 2015 predpisuje najmanj 85-odstotna predelava vozil, 
po letu 2015 pa celo 95-odstotna. 

V centru za razgradnjo se tako vsako vozilo na strokoven 
in okolju neškodljiv način najprej osuši vseh tekočin, sledi 
razgradnja in sortiranje delov, ki se reciklirajo, vse do gole 
karoserije, katera se preda v drobilnik za dokončno uničenje.

Saubermacher Slovenija, d.o.o. pa tako kot doslej še na-
prej skrbi za zbiranje izrabljenih motornih vozil na štajer-
sko-prekmurskem področju, katerega po novem predsta-
vlja 8 zbiralnih mest, kjer je neuporabno ali nevozno vozilo 
mogoče predati.

Zbiralna mesta po novem:

AMZS d.d., Zagrebška 25, 2000 MARIBOR

AVTOKOMPLET, Pintarič Igor s.p.,  
Puhova ul. 50, 2000 MARIBOR

SAUBERMACHER SLOVENIJA d.o.o.,  
Sp. Porčič 4 a, 2230 LENART

AVTO LUNEŽNIK, Lunežnik Slavko s.p.,  
Ritoznoj 4, 2310 SLO. BISTRICA

AVTOCENTER ORMOŽ d.o.o.,  
Hardek 44 c, 2270 ORMOŽ

AVTOSERVIS Franc Lasbaher s.p.,  
Mariborska cesta 21, 2234 BENEDIKT

AVTOCENTER HORVAT s.p.,  
Ulica Matije Gubca 13, 9000 MURSKA SOBOTA

AMZS d.d., Noršinska 2, 9000 MURSKA SOBOTA

Odsluženo vozilo se brezplačno preda na enem od zbi-
ralnih mest, kjer lastnik dobi potrdilo o razgradnji, s ka-
terim se nato na upravni enoti vozilo odjavi iz prometa. 
V kolikor je vozilo zapuščeno ali nevozno in ga ni možno 
dostaviti do najbližjega zbiralnega mesta, za odstranitev 
poskrbi najbližji zbiralec ali podjetje Saubermacher.

Saubermacher Slovenija, d.o.o.
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Danes si svojega življenja ne moremo predstavljati brez za-
nesljive in varne oskrbo z električno in toplotno energijo. 

Električno energijo proizvajamo v elektrarnah na fosilno ali je-
drsko gorivo, še bolje pa če iz obnovljivih virov energije (voda, 
sonce, biomasa) ali s soproizvodnjo. Malo katera elektrarna je v 
začetku dobro sprejeta v okolju, saj se pri večini načrtov za nove 
elektrarne pojavijo nasprotnik le-teh. Prav je, da se o vplivih na-
črtovanih elektrarn soočijo zagovorniki in nasprotniki, zato je 
še posebej pomembno, da v odločanje vključimo različne stro-
kovnjake, ki dobro poznajo posamezna področja. Kakor koli je, 
z današnjim načinom življenja potrebujemo vedno več energije, 
ki jo je potrebno najprej proizvesti, nato transportirati do konč-
nih uporabnikov, da jo potem lahko uporabimo, vsaka od faz 
pa ima določen vpliv na obremenjevanje okolja. Racionalnejša 
oz. učinkovita raba energije zmanjša potrebo po proizvodnji in 
transportu energije. Vse tri faze (proizvodnja, transport, raba) 
vplivajo na nastanek emisij CO2 in stroške električne energi-
je pri uporabniku. V nadaljevanju prispevka želim predstaviti 
preproste vedenjske ukrepe, ki prispevajo k manjši porabi elek-

trične energije brez finančnih vložkov, ter kako lahko zmanjša-
mo porabo energije z manjšimi in večjimi vložki. 
1. V vsakdanjem življenju lahko z manjšo porabo električne 
in toplotne energije vplivamo na boljše okolje in posredno 
tudi k manjšim stroškom tudi z manjšimi organizacijski ali 
vedenjski ukrepi kot so:

- Sproti (mesečno) kontroliramo stroške dobavljene 
energije (električne in toplotne), pa tudi vode, saj to prispeva 
k premišljenemu in racionalnejšemu ravnanju z omenjenimi 
dobrinami. S tem, ko sproti pregledamo prejete račune za pora-
bljeno energijo in vodo, še imamo sveže spomine, zakaj so na-
stali kakšni povišani stroški in lahko takoj ustrezno ukrepamo. 
Pri tem je seveda dobro, da mesečno odčitavamo števce in spo-
ročamo dobaviteljem dejansko porabo (pri pavšalnih zneskih 
vidimo dejansko porabo le ob poračunu). 

OKOLJSKI VIDIK IN UČINKOVITA RABA ENERGIJE
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- Uporabljajmo dnevno svetlobo, kolikor je le to mogo-
če. Zavese naj bodo tanke in čim bolj prosojne, odstranimo 
predmete, ki ovirajo dnevno svetlobo. Luč prižgemo samo 
takrat, ko je dnevne svetlobe premalo. V prostorih, ki jih ni 
potrebno stalno osvetljevati (stopnišča, garaže, hodniki) nam 
lahko zaznavala gibanja in svetlobe samodejno osvetlijo pro-
stor, ko je le-to potrebno. Priporočena je uporaba varčnih 
sijalk v prostorih, ki so osvetljeni dalj časa, v kopalnicah in 
hodnikih pa bi naj uporabljali varčne halogenske žarnice. Na-
vadne žarnice bodo počasi izginile iz prodajnih polic, v letu 
2016 pa tudi halogenske žarnice razreda C. Naj poudarimo še 
to, da moramo biti pazljivi pri odlaganju odsluženih varčnih 
sijalk, saj so te zaradi vsebnosti živega srebra uvrščene med 
nevarne odpadke in jih zato odlagamo na le za to namenje-
na zbirna mesta. Lahko pa jih odnesemo tudi v trgovino, kjer 
bomo kupili nove sijalke ali oddamo v večjih trgovskih centri, 
ki imajo zabojnike za odpadne sijalke.

- Uporabljamo energijsko varčne gospodinjske aparate 
(razred A ali A+). Aparati energetskega razreda A privarčuje-
jo več kot 55 % energije v primerjavi z obstoječimi aparati ra-
zreda E. Z načinom uporabe aparatov bomo dodatno vplivali 
na privarčevano energijo. Pri kuhanju uporabljajmo manjše 
posode, ki naj bodo pokrijete s pokrovko. Pečico izključite 10 
minut pred koncem pečenja – ker je pečica še dovolj topla, se 
bo jed vseeno spekla. Za pranje uporabljajmo programe z nižjo 
temperaturo, ker bomo s tem prihranili velike količine energi-
je. Vrat hladilnika ne puščamo predolgo odprtih. Bolj poln je 
hladilnik in zamrzovalnik, manj energije porabi, zato imejmo 
dovolj veliki aparat glede na potrebe.

- Ugašajmo naprave iz stanja pripravljenosti (stand by), 
ker tudi v tem stanju porabljajo električno energijo, čeprav veli-
ko manj kot v času delovanja. Najboljše, da imamo več takšnih 
naprav vezanih na en razdelilec s stikalom, ki ga izklopimo, ko 
odhajamo spat. Toplota, oddana v prostore zaradi stalno vklju-
čenih električnih aparatov, še posebej v poletnem času dodatno 
segreva stavbo.    

- Okna in vrata lahko povzročajo velike ventilacijske iz-
gube, zato preglejmo tesneje oken in vrat ter jih popravimo 
če je le-to potrebno. Velikokrat so prav omare od rolet veliki 
krivci za vhod hladnega zraka, zato bodimo pozorni tudi na te. 
Tesnilni traki preprečujejo prepih, zmanjšujejo stroške za to-
ploto in zagotavljajo udobje stanovalcev. Prav tako je pomemb-
no, da zapiramo vrata ali okna, ko je vključeno ogrevanje ali 
hlajenje. Stroški za ogrevanje/hlajenje se precej zmanjšajo, če 
je količina hladnega/toplega zraka, ki vstopa v hišo, omejena. 
Prostor prezračimo tako, da naredimo za ca. 5 minut prepiha 
– tako se nam v kratkem času celotna količina zraka v prostoru 
zamenja. S takšnim načinom zračenja zmanjšamo toplotne iz-
gube in privarčujemo pri stroških ogrevanja. Zasenčimo okna, 
ki so poleti obrnjena proti vzhodu, jugu ali zahodu, skozi katera 
lahko pripeka sonce. Zunanja senčila prestrezajo precej sonč-
nega sevanja.

- Priporočeno je kombiniranje različnih načinov ogre-
vanja. Centralno kurjavo lahko dopolnimo s kaminom. Na 
ta način želeno temperaturo notranjih prostorov dosežemo z 
manj stroški, še posebej če imamo kaj svoje gozda. Pri ogre-

vanju prostorov je pomembno, da grelna telesa (radiatorji in 
konvektorji) oddajajo toploto neovirano, naj niso prekriti z za-
vesami, oblogami ali pohištvom, saj to zmanjšuje njihovo to-
plotno moč in zahteva močnejše delovanje kotla. Priporočena 
temperatura prostora je okoli 20° C. Vsaka stopinja več pomeni 
povečanje rabe energije za ca. 6 %. Ogrevajmo le prostore, ki 
jih dejansko uporabljamo, v ostalih prostorih zapirajmo grelna 
telesa ali jim zmanjšajmo moč ogrevanja. Preglejte nastavljene 
temperature na termostatih. Tudi v poletnem času vsaka stopi-
nja manj kot 24 °C pomeni povečanje rabe energije za hlajenje 
za ca. 6 %. Obračun energije po dejanskih stroških še dodatno 
motivira uporabnike za varčevanje z energijo. Koliko doprine-
se racionalna - varčna raba toplotne energije in dobra toplotna 
izolacija stavbe se še posebej pozna v večstanovanjskih stavbah, 
ki po zakonu morajo imeti nameščene merilce toplote oz. de-
lilnike stroškov. Pri tem je seveda pomemben vpliv zavedanja, 
da plačamo toliko energije, kot je porabimo. Tako se je poraba 
energije v večini stanovanj zmanjšala, ponekod tudi do 20 ali 30 
odstotkov. Podrobnosti o delitvi in obračunu stroškov za toplo-
to za ogrevanje in pripravo tople vode ureja Pravilnik o načinu 
delitve in obračunu stroškov za toploto v stanovanjskih stavbah 
in drugih stavbah z več posameznimi deli, ki je bil izdan na 
podlagi Energetskega zakona. 

-  Slabo zaprta pipa je precejšen porabnik vode, saj lahko 
tako dnevno izgubimo tudi 50 l vode. Če nam izteka topla voda, 
je to hkrati tudi zapravljanje toplotne energije. Prav tako lahko 
z vodo varčujemo, da pralni ali pomivalni stroj uporabljamo, 
ko sta do konca napolnjena. Vodo, ki smo uporabili za spira-
nje sadja, zelenjave in podobnih reči uporabimo za zalivanje 
lončnic in vrta. Pri prhanju se omočimo, med šamponiranjem 
zapremo vodo in jo ponovno uporabimo za spiranje. Prav tako 
zapiramo vodo med umivanjem zob in britjem. Če smo nau-
čeni varčnega ravnanja z vodo, je pri kotličkih za wc školjko 
najbolje, da sami reguliramo količino izplaknjene vode, če nam 
to kotliček omogoča. 
2. Z manjšimi investicijskimi vložki še povečamo učinkovi-
tejšo rabo energije, same investicije pa se nam tudi na račun 
manjših stroškov za porabljeno energijo hitro povrnejo. 
Med enostavnejše ukrepe spadajo:

- neizolirane podstrešja v ogrevanih prostorih povzročajo 
precejšnje toplotne izgube v zimskem času, v poletnem času pa 
toplotne pribitke. Tudi talne plošče proti neogrevanim vežam 
ali kletem povzročajo v zimskem času toplotne izgube. Zato je 
priporočeno izvesti toplotno izolacijo le-teh;

- toplotno izolirajmo razvodno omrežje ogrevalnega siste-
ma, ki vodi po neogrevanih prostorih;

- pri ogrevalnem sistemu je dobro usposobiti centralno in 
lokalno regulacijo, ter sistem hidravlično uravnotežiti. Redno 
vzdrževanje in servis gorilnika, čiščenje kotla in odzračevanje 
ogrevalnega sistema pa dodatno doprinesejo k manjši rabi to-
plotne energije za ogrevanje stavbe;

- pri hlajenju in prezračevanju s klimatskimi napravami 
naj bodo te redno vzdrževane in imajo enostavno lokalno 
programsko opremo. Pretok zraka skozi hladilne enote ne 
sme biti oviran, zato če obstajajo ovire, jih ostranimo, do-
volj pogosto čistimo hladilne enote in zamenjujemo uma-

:: ob inski utrip :: ob inski utrip
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zane filtre hladilnih enot; 
- če opazimo toplotne mostove (del ovoja stavbe brez to-

plotne izolacije), jih izoliramo (stebri, nosilci, balkoni, grede, 
okna, roletne, omarice). Če se v prostorih temperatura sten ob 
toplotnih mostovih zelo zniža, se poveča nevarnost nastanka 
kondenzata na konstrukciji;

- priporočeni so redni preventivni pregledi vodovodne in-
štalacije. Vlaga poškoduje konstrukcijo  stavbe in poslabša la-
stnosti materiala; 

- zbiralniki deževnice za zalivanje vrtov in druga opravila, 
kjer ne rabimo pitne vode.

Foto: Prikaz porabljene energije in proizvedenih emisij na račun-
ski energetski izkaznici za stavbe.

3. Med bolj zahtevne ukrepe, ki zahtevajo tudi večji fi-
nančni vložek pa prištevamo:
-  zamenjavo oken in vrat, ki povzročajo toplotne izgube z 

vgradnjo nizkoemisijske zasteklenitve s plinskim polnje-
njem, ter namestitev toplotnoizolacijskih rolet; 

-  toplotna izolacija stavbe in izboljšanje zrakotesnosti lah-
kih konstrukcij;

-  zamenjava starejšega kotla, gorilnika za ogrevanje z novejšim. 
Starejši kotli so manj učinkoviti od sodobnih tudi  do 30 %;

-  priprava toplo vode na lokalni in obnovljivi energent;
-  vgradnja rekuperatorjev toplote in predgrevanje vstopne-

ga zraka;
-  vgradnja sončnih sprejemnikov energije in toplotnih črpalk;
-  vgradnja čistilnih naprav za čiščenje odpadne vode iz tuš 

kabine, banje ali tudi pralnega stroja za ponovno uporabo 
pri spiranju WC školjke.
V našem načinu življenja je potrebno dati vedno večji po-

udarek okoljskemu vidiku rabe energije in podpirati nove vire 
energije, ki so nizkoogljični in trajnostni. Sami k temu lahko 
prispevamo s premišljenim načinom življenja, da energije po-
rabljamo čim manj in z njo varčujemo, tako da varčna raba 
energije postane prioriteta našega življenja. Posledično s tem, se 
izboljša  kvaliteta življenja ter manj obremenjujemo okolje, prav 
tako pa imamo manjše stroške za potrebno energijo. Z energijo 
moramo varčevati povsod: doma, v šoli, v službi, na dopustu, 
se pravi na vsakem koraku. Pri tem še posebej moramo biti do-
ber vzgled otrokom, ki se bodo na ta način naučili ekološkega 
načina življenje in jim bo to podzavestno postala vsakodnevna 
rutina. Navsezadnje je najcenejša in najvarnejša tista energija, 
ki je ne potrebujemo.

dr. Boštjana Žajdela, RRA Mura

:: ob inski utrip

DELA V OSREDNJEM DELU NASELJA 
VERŽEJ IN PRI KANALIZACIJI V BUNČANIH 
GREDO H KONCU

V občini Veržej počasi gredo h koncu gradbena dela, ki 
so se začela v poletnih časih. Osrednji del naselja Ver-

žej dobiva novo podobo, asfaltirane so ceste, zgrajeni so 
pločniki in kolesarska steza. Investicija je sofinancirana iz 
Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja v višini 
418.942,70 EUR, medtem, ko je končna vrednost investicije 
933.867,59 EUR.  Gradbena dela so izvajali delavci podjetja 
POMGRAD, d.d., Murska Sobota. Dela so potekala nemote-
no, a kljub temu je Občina Veržej izvajalcu del podaljšala rok 
dokončanja zaključnih del. Vremenske razmere (vročina, 
premalo dežja) niso omogočale takojšnje zasaditve okrasnih 
rastlin in grmičevja v parku Slavka Osterca.  V času nasta-
janja tega prispevka se načrtuje otvoritev novo pridobljene 
investicije, v času izida nove številke občinskega glasila bo 
morebiti že znan datum in čas tega veselega dogodka. 

Skoraj neopazno (predvsem za prebivalce naselij Ver-
žej in Banovci) pa gre h koncu tudi izgradnja kanalizacije v 
naselju Bunčani. S to investicijo bo zaokrožen sistem odva-
janja odpadnih voda v vseh naselij Občine Veržej.  Investi-
cijo sofinancira Evropski sklad za regionalni razvoj v višini 
484.984,00 EUR, medtem ko celotna končna vrednost grad-
benih del znaša 759.693,05 €. Tudi ta dela so izvajali delavci 
podjetja POMGRAD, d.d. Murska Sobota in tudi pri izvedbi 
teh del ni bilo opaziti nobenih težav. Otvoritev te investicije 
ni planirana za letos, pač pa v prihodnjem letu. 

Bojan Ferenc

Fo
to

: B
oj

an
 F

er
ne

c



10 Fünkešnica 3/2012

:: razpisi in projekti

Projekt E-ROKODELSKA 
TRGOVINA je sinonim 

trženja in razvoja rokodel-
skih izdelkov ter povezovanje 
in izobraževanje izdelovalcev 
domače in umetnostne obrti 
v Prlekiji.  Izvaja ga Zavod 
Marianum Veržej – Center 
DUO v sklopu Ministrstva 
za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano in je delno financi-
ran z Evropskega kmetijskega 
sklada za razvoj podeželja: 
Evropa investira v podeželje, 
OS 4, pristop LEADER. 

Rokodelstvo je predvsem 
v preteklosti bila pomembna 
gospodarska dejavnost v Pr-
lekiji. S sodobnimi prijemi in 
s pravilno tržno usmeritvijo dobiva 
tudi v današnjem času vedno pomembnejšo vlogo in po-
staja primarni, oz. sekundarni vir zaslužka posameznika. 
S tem projektom, ki se počasi izteka, povezujemo obsto-
ječe rokodelce, jih izobražujemo v podjetniških vsebinah, 
njihove izdelke pa skušamo ponuditi kot celoto, hkrati pa 
različne ciljne skupine ozaveščamo, da je rokodelstvo (še) 
neizrabljen vir, in jih spodbujamo, da tudi sami spoznajo 
možnosti te panoge in si ne nazadnje z rokodelstvom iz-
boljšajo svoj socialni položaj.

Projekt se izvaja v dveh fazah:
I. faza v skupni vrednosti 34.477,78 €, od tega je predvidenih 

24.563,43 € evropskih sredstev:
-  vzpostavitev novih prostorov rokodelske trgovine in e-tr-

govine za rokodelstvo,
-  nakup mizarske opreme za rokodelsko trgovino, 
-  nakup računalniške opreme za trgovino in e-trgovino, 

V tej fazi smo tako na sedežu Centra DUO izboljšali 
infrastrukturo za trženje rokodelskih izdelkov (v velikosti 
100 m2), kjer rokodelci iz našega območja predstavljajo 
svoje izdelke, hkrati pa se izvaja tudi prodaja le-teh. Po-
memben korak naprej pa je tudi vzpostavitev rokodelsko 
e-trgovino, ki omogoča nakup rokodelskih izdelkov tudi 
preko spleta (www.centerduo.si).

II. faza v skupni vrednosti 24.714,00 €, od tega je predvide-
nih 17.930,75 € evropskih sredstev:

 - izvedba 20 motivacijskih usposabljanj,
 - izvedba 2 krajših usposabljanj,
 - predstavitvena zgibanka in katalog izdelkov, 

E-ROKODELSKA TRGOVINA
Trženje in razvoj rokodelskih izdelkov ter povezovanje in izobraževanje izdelovalcev domače in umetnostne obrti v Prlekiji

 - organizacija simpozija z izdajo spremnega strokovnega 
gradiva ter zaključnim rokodelskim sejmom,

 - udeležba na sejmih (Slovenj Gradec, Ljutomer) 
 - tiskovna konferenca 

Z motivacijskimi delavnicami in izobraževanjem, ki jih 
izvajamo tekom projekta, želimo spodbuditi širšo javnost 
in ljudi seznaniti z možnostmi rokodelstva, jim približati 
različne rokodelske panoge ter podati nekatera osnovna 
znanja, ki bi jih samostojno ali preko nadaljnjih tečajev 
nadgrajevali. 

Za rokodelce pripravljamo izobraževalni simpozij o 
trženju in predstavitev njihove dejavnosti na sejmu, ki ga 
bomo organizirali v Veržeju, Miholov sejem (kot tržno-tu-
ristična prireditev). Svoje aktivnosti smo že predstavili tudi 
na sejmih v Slovenj Gradcu in Ljutomeru.

Skupna vrednost projekta je 59.191,78 €, od tega je 
predvidenih 42.494,18 € evropskih sredstev.

V Centru domače umetnostne obrti Veržej verjamejo, 
da rokodelstvo daje priložnost in možnost za zaposlovanje 
različnim skupinam ljudi, hkrati pa ohranja znanja in spre-
tnosti naših prednikov in s tem tudi kulturno dediščino, ki 
se bo z našimi usposabljanji prenašala na mlajše rodove.

Vabljeni v prodajno razstavni prostor Centra DUO in 
ogledu E-trgovine, ki je dosegljiva na spletnem naslovu: 
www.centerduo.si.

Projekt »E-TRGOVINA« sofinancirajo:

                 
»Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja: Evropa investira v podeželje«
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NAJ DOMAČIJA 2011 V OBČINI VERŽEJ

Komisija za ocenjevanje domačij pri TD Veržej, 
katere predsednica je gospa Terezija Marinič, je 

letos dodelila priznanje za urejeno domačijo 2011 v 
Bunčanih Slavku in Cvetki Ivančič, Bunčani 22b in 
v Veržeju si je naslov pridobila domačija Milana in 
Majde Belak iz Ribiške ulice 25. 

TD Veržej

ŽGANCI IN RIBE

Turistično društvo Veržej je v soboto popoldne, 
8. 9. 2012 pri Babičevem mlinu na Muri kuhalo 

žgance in peklo murske ribe. Prireditev, ki poteka že 
vrsto let, ohranja kulinarično dediščino pokrajine 
ob Muri. Obiskovalci so si lahko ogledali pripravo 
žgancev in jih tudi poskusili. Ponudili so zabeljene 
ajdove žgance s smetanovim prelivom in bolj sladko 
različico z medovim prelivom ter makovim posi-
pom, dödole »ožajene žgojke« in ne nazadnje oku-
sne pečene murske ribe. Zraven so ponudili domači 
prleški špricar. Moko za žgance je prispeval Babičev 
mlin na Muri, krompir pa kmetija Rozmarič Miha. 
Dobrot so bili deležni številni obiskovalci mlina od 
blizu in daleč. 

Klara Jerebic

Vabilo
Letos bom v novembru v Termah Banovci 
spet organizirali ples pritepencev, 
na katerem priseljence – pritepence 
sprejmemo med občane Občine Veržej z 
vsemi pravicami in dolžnostmi.
Zato vabimo vse kandidate – pritepence,  
ki še nimate listine Občan Veržeja, da se 
prijavite na tel. št. 031 495 480 (Božena 
Kosi). Obiskale vas bodo tudi predstavnice 
TD Veržej.

                     Turistično društvo Veržej 

:: turisti ni utrip
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DOŽIVETJA NA POTOVANJU ČLANOV TD BANOVCI

Vsako leto se člani turističnega društva odpravimo na 
krajšo potepanje po bližnji okolici naših lepih krajev v 

Sloveniji. Tokrat smo si izbrali staro mesto Slovenj Gradec, 
katerega prvi zapisi segajo v leto 1091. Samo mesto leži v 
kotlini, od koder pogled sega na Pohorje  in na Uršljo goro. 
Tod so že v davni preteklosti potekale trgovske poti. O tem 

pričajo številne arheološke najdbe, ki potrjujejo tisočletne 
naselitve teh krajev, saj so tod vodile rimske ceste po Koro-
ški. Zametek poznejšega razvoja mesta Slovenj Gradec pa 
je Stari trg, kjer so odkrili pokopališče iz časa Rimljanov.  
Pomembnost kraja je opazna v času grofov Andeških, ki 
so že v 12. stoletju kovali denar. Zgrajena je bila še obsto-
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ječa najstarejša zgradba v mestu, cerkev sv. Elizabete, ki jo 
je Bertold Andeški leta 1251 posvetil nečakinji Elizabeti 
Thurinški. Omenim naj še nekaj znamenitih mož, ki so bili 
rojeni v Slovenj Gradcu, ali so tu živeli in delovali. Hugo 
Wolf, skladatelj, je svetovno slavo dosegel v glasbeni pre-
stolnici tedanje Evrope, na Dunaju. Tu so se rodili kipar 
Franc Berneker, slikarja Pečko Karel in Tisnikar Jože. Pose-
bej pa sta omembe vredna duhovnika Soklič,  po katerem 
je imenovan tudi muzej in pisatelj  Ksaver Meško, sicer ro-
jen leta 1874 v Ključarovcih pri Ormožu.

Po vtisih zgodovinskih spoznanj smo se odpravili na 
krajši oddih in sprostitev na splav, kjer smo doživeli tre-
nutke in obudili doživljaje nekdanjih splavarjev, ki so pred 
stoletjem tržili les, tako da so sestavili posekana debla v 
flos oz. splav, kot ga danes imenujemo. Tak splav je bil se-
stavljen tudi iz do 80 kubikov lesa, ki so ga peljali vse do 
Osijeka, včasih pa vse do Črnega morja.

Največje presenečenje pa smo doživeli na turistični 
kmetiji Klančnik, kjer nam je gospodar Stanko razkazal 
sodoben način kmetovanja. Zgodovino kmetije smo, ob 
domačih dobrotah in jabolčniku, ki ga Korošci imenujejo 
mošt, okušali v 150 let stari iz kamna velbani oz. obokani 
kleti. Nato smo se odpeljali s turističnim vlakom na ogled 
lovskih trofej in obore, kjer gojijo različno divjad. Ob po-
vratku smo si ogledali še robota za molžo krav, na dvorišču 
pa se nam je prikazala slika majhnega živalskega vrta z do-
mačimi živalmi, med njimi so dominirali vietnamski pra-
šički. Na domači kmečki tržnici se je bilo možno oskrbeti z 
izdelki lastne predelave.

Nadaljnja pot nas je vodila na lovsko kočo pod Uršljo 
goro, kjer nas je gostil gos. Simon Skobir, starešina LD Pod-
gorje. Na čudoviti gorski jasi smo se ob zvokih frajtonarice 
in obilno obloženi mizi veselili, peli in plesali do večernih 
ur. V poznih urah smo se, polni lepih doživetij in novih 
spoznanj, veselo razpoloženi vračali domov.

Ernest Arih
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LETNI KONCERT MOŠKE VOKALNE  
SKUPINE KD SLAVKO OSTERC VERŽEJ

Pesem je del naše zemlje, našega življenja, del slovenske 
kulturne dediščine, del naše kulturne sedanjosti in pri-

hodnosti; je odsev naše posebne slovenske duševnosti, ki je 
soodločala pri oblikovanju naše preteklosti – temeljev, na ka-
terih gradimo svoj današnji svet in jutrišnji svet. Spoštujmo 
to ljudsko preteklost kot izročilo prednikov in kot kulturno 
vrednoto, skušajmo se ji približati, jo spoznati in razodela se 
nam bo vsa njena lepota. Pesem ima svoj specifični govor, 
ki je vezan na človekov čustveni svet, mu pomaga živeti in 
preživeti ter ohraniti svojo prvobitnost. Čar pesmi je prav v 
tem, da hkrati doživljamo preteklost, sedanjost in pričaku-
jemo prihodnost. Narod brez kulturno-zgodovinskega spo-
mina je obsojen na izginotje – izgubi svojo dušo.

»Kdor poje, zlo ne misli in kdor Bogu poje, moli dvakrat.« 
S temi besedami bi lahko predstavili tudi Moško vokalno 
skupino, ki jo sestavlja 10 pevcev. Od tega jih je 5 iz križevske 
in 5 iz veržejske fare. Med temi pevci je kar 5 takšnih, ki na 
svojih ramenih nosijo težo sedmih križev. Posebnost skupine 
je tudi, da v vokalni skupini pojejo kar trije Rozmaričevi ro-
dovi: oče, sin in hčerka, ki je tudi umetniški vodja skupine, in 
vnuk, ki se nam je pridružil pred dvema letoma. Da pa v tem 
sestavu še vedno vztrajamo – predvsem, tisti, ki smo zako-
rakali v jesen našega življenja, je zasluga naše pevovodkinje 
Tatjane Rozmarič-Poštrak. Ona je gonilna sila, ki nas vodi, ki 
prinaša veliko mero truda, dobre volje, nas razvedri in nam 
polepša dan, ki počasi gre v zaton. Prepričan sem, da brez 
nje tudi vokalne skupine ne bi bilo več. Prav zato se ji večkrat 
iskreno zahvalimo za ves njen trud in vztrajnost na pevskih 
vajah, katerim posvečamo veliko ur, da se lahko čim bolje 
pripravimo na nastope, ki smo si jih zadali. 

Krona našega vsakoletnega pevskega dela je letni koncert, 
ki smo ga letos izvedli 1. junija v dvorani domačega kulturne-
ga doma. Našim poslušalcem smo se predstavili s slovenski-
mi ljudskimi in umetnimi pesmimi, nit letošnjega večera pa 
so bile dalmatinske pesmi. Ena izmed njih je bila zadnje čase 
zelo poslušana Ružo crvena, ki je raznežila predvsem ženska 
srca. Gostja letošnjega koncerta je bila Marina Toplak, ki si je 
nadela umetniško ime Marina Dalmatina – dijakinja takrat 
še 3. letnika ljutomerske gimnazije smeri predšolska vzgoja, 
zdaj pa že maturantka (tudi dijakinja Tatjane Rozmarič-Po-
štrak, pri kateri se uči klavir). Ob lastni klavirski spremljavi 
je zapela pet pesmi, med njimi tudi svoje avtorske, s katerimi 
je že uspešno nastopala na Zadarskem pevskem festivalu. Za-
pela je še v duetu s tenoristom Dejanom Kolaričem, za konec 
pa še s celo Moško vokalno skupino svojo pesem Jedna klap-
ska pisma. Le-to je prav za to priložnost priredil njen razre-
dnik in profesor Danijel Berden. 

Zbrano publiko smo presenetili, navdušili in dodobra 
nasmejali s prleško hudomušno pesmijo Toti Verženci, 
katere besedilo je napisal Manko Golar, uglasbil pa Emil 
Glavnik, prleški skladatelj. 

Večer je minil hitro, buren aplavz, s katerim so nas nagra-
dili naši poslušalci pa nas zavezuje, da se čez eno leto spet vidi-
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PETJE PODOKNIC –  
OHRANJANJE KULTURNE DEDIŠČINE

V svetu brezglave naglice in hitenja se pevci Moške vokalne 
skupine KD Slavko Osterc Veržej radi zbirajo na teden-

skih vajah, nastopajo na različnih prireditvah v občini in okoli-
ci, s petjem razveselijo varovance okoliških domov za ostarele, 
pojejo pri svetih mašah, na pogrebnih slovesnostih, vsako leto 
priredijo letni koncert, pojejo na božičnem koncertu in še kje. S 
svojim petjem tako skrbijo, da v domačem kraju ne bo izumrla 
večletna pevska tradicija. Poleg vsega naštetega pa so se tudi 
letos potrudili in obudili star vaški običaj – petje podoknic. 

Letos so prve zadonele v Bunčanih. Pevci so se že kar po 
tradiciji na predvečer godovnega dneva, 20. junija, zbrali na 
domu pevca Alojza Pihlarja. Prijazna gospodinja nas je obilno 
pogostila in pokramljala z nami, ko pa se je spustil mrak, smo 
odšli »na ves«, kot so temu pri nas rekli nekoč. Prepevanje se je 
pričelo pri sosedovih Jureševih, kjer ni manjkalo niti slastnih 
janeževih upognjencev, nato pa smo se odpravili po vasi; spo-
toma smo zapeli nekaj pesmi in se nazadnje ustavili na drugem 
koncu vasi. Ulična razsvetljava je že ugasnila, ko smo po potki 
tipali do županove hiše in se je v tiho noč oglasilo naše, upamo, 
ne preveč glasno petje. Pevci smo bili povsod postreženi s pri-
grizkom in pijačo, kot je to vedno bilo v navadi, ponekod pa so 
domači tudi pritegnili s svojimi glasovi. 

V Banovce smo se odpravili »na ves« 4. julija. Zbrali 
smo se pri Novakovem Francu, kjer smo se najprej dobro 
okrepčali, nato pa hitro šli na pot, saj noči ob petju nikoli 
niso dovolj dolge in bi morebiti kdo prej legel k zaslužene-
mu nočnemu počitku. Nadaljevali smo pri čebelarstvu Ša-
lamun, kjer so se k počitku sicer že odpravili pa so kljub 
temu stopili med pevce z medenimi dobrotami. Naslednje 
melodije so zazvenele na dvorišču Belečeve domačije, kjer 
so iz postelje pokukali tudi najmlajši družinski člani. Kratek 
klepet in kozarček, nekaj pesmi in že smo se odpravili na-
prej. Naše nočno petje smo v Banovcih zaključili pri družini 
Skuhala Milice, ki je pripravila pravo gostijo. 

Naslednje, zadnje petje podoknic, smo načrtovali v Verže-
ju 11. julija. Čeprav ni bilo napovedano najlepše vreme, smo 
bili prepričani, da nam vseeno ne bo zagodlo preveč. Pa smo se 
ušteli. Slabo uro pred dogovorjenim časom smo morali zaradi 
nevihte petje podoknic odpovedati. Žal nam ga do danes zaradi 
dopustov in del na poljih ter v vinogradih še ni uspelo izvesti. 

Običaji ohranjajo prvinskost življenja in v nas vzbujajo no-
stalgijo ter ohranjajo kulturno dediščino. Za prepevanje podo-
knic smo člani Moške vokalne skupine poskrbeli.

Tatjana Rozmarič-Poštrak

mo. Sproščeno druženje z našimi obiskovalci smo nadaljevali 
ob kozarčku in domačih prleških dobrotah še pozno v noč.

Pesem ne pozna meja in ne sovraštva, združuje ljudi in na-
rode, ohranja spomine – je balzam za dušo in telo. Če smo v 
srca naših poslušalcev vtisnili vsaj delček nostalgije, ki smo jo 
skušali pričarati z našim petjem, sem prepričan, da pesem ne 
bo nikoli pozabljena – ostala bo večno živa.

Alfonz Kiphut

ŠADRI – ŠADRA

Šadri – šadra so poimenovali regijsko srečanje odraslih 
folklornih skupin Pomurja in okolice Maribora, ki je po-

tekalo 2. 6. 2012 v lendavski gledališki in koncertni dvorani.
Na srečanje smo se ob drugih skupinah uvrstili tudi 

člani folklorne skupine Leščeček. Občinstvu in strokovni-
ma spremljevalkama srečanja, Nevi Trampuš in Nini Volk, 
smo se predstavili s spletom »Sem hodil k dekleti«. 

Velik oder v čudoviti lendavski dvorani nam ni nagnal 
strahu v podplate in ves čas je med nami prevladovalo 
sproščeno vzdušje. Pogumno smo stopili pod žaromete in 
ubrano zaplesali po odrskih deskah. V svoji plesni ekstazi 
smo organizatorjem celo podrli mikrofon in s tal dvignili 
veliko prahu. Občinstvo v dvorani je naš nastop spremljalo 
z velikim zanimanjem in navdušenjem ter nas z odra po-
spremilo z bučnim aplavzom. 

Zelo nas je razveselila novica, da smo se tudi letos uvr-
stili na državno srečanje odraslih folklornih skupin, ki bo 
potekalo v soboto, 29. 9. 2012 ob 20. uri, v Unionski dvo-
rani v Mariboru. Zelo bomo veseli vaše podpore, zato vlju-
dno vabljeni!

Sanja Kovačič

FOLKLORNI KONEC TEDNA V VODNJANU

Na soparno petkovo dopoldne smo se 24. avgusta 2012 
zbrali pred Kulturnim domom v Veržeju, otovorjeni in 

pripravljeni za dolgo in uspešno pot na Hrvaško. Avtobus 
so čakale potovalke, polne folklornih pripomočkov, brisač 
in kopalk, dragoceni folklorni kostumi, lično obešeni na 
obešalnike, nujne potrebščine za odžejanje in seveda kopi-
ca Leščečkov in sopotnikov, željnih folklornega rajanja ter 
zabave. Ta petek smo se namreč odpravljali na Mednarodni 
festival folklore Leron v Vodnjan, blizu Pulja. Temperatura 
je bila pravšnja za pot proti morju, vzdušje pa izvrstno za 
dvodnevno  sodelovanje na priznanem folklornem festivalu.

Po nekajurni poti na Hrvaško, ki je bila zaznamovana 
s prijetnim druženjem Leščečkov in sopotnikov, med dru-
gim se nam je pridružila tudi Ksenija Seršen, nova predse-
dnica Kulturnega društva, smo prispeli do našega hotela na 
obrobju Pulja. Toda še preden smo se lahko naužili mor-
skega zraka, smo se že preoblekli v folklorne noše, dekleta 
smo si spletle kite, fantje poveznili na glavo klobuke, in se 
odpravili nekaj kilometrov v notranjost države. Vodnjan-
ski folklorni festival se namreč prične, letos že dvanajstič 
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zapovrstjo, s petkovo povorko vseh sodelujočih skupin. 
Povorka se vije čez mesto do glavnega trga, kjer se odvija-
jo nastopi povabljenih skupin, na poti pa skupine rajajo in 
se veselijo z domačini in obiskovalci tega prelepega mesta. 
Leščečki smo prešerno plesali in prepevali po teh vijuga-
vih, ozkih uličicah, se zavrteli z gledalci in jih navduševali 
nad našo kulturo in nošami, hkrati pa vabili k ogledu na-
šega nastopa naslednji dan. Po dvigu zastave festivala smo 
si še ogledali nastopajoče skupine prvega dne, nato pa se 
odpravili v hotel na zasluženi počitek.

Sobotno dopoldne je bilo za večino potujočih plesa 
prosto, zato smo se lahko naužili sprehoda po puljskih uli-
cah in si ogledali amfiteater oziroma se dodobra namočili 
in posončili na puljski plaži. Trije Leščečki pa so se že na-
vsezgodaj preoblekli v folklorne kostume in se odpravili v 
Vodnjan s preostalimi povabljenimi skupinami na sprejem 
k županu in sodelovanje pri okrogli mizi na temo tradi-
cije, folklore in promocije turizma. Prav tako so skupine 
predstavile svoje folklorne kostume – naši kostumi so pri 
ostalih skupinah izzvali zraven občudovanja in navdušenja 
tudi iskreno sočutje z dekleti, ki nas je tisto popoldne čakal 
nastop pri vročih 38 stopinjah temperature.

Popoldne smo se torej ponovno odpravili v Vodnjan, na 
poti pa nas je spremljal grozeč ogenj in dim, saj je le nekaj 
ur nazaj v bližini mesta zagorelo. Ker se je ogenj širil stran 
od mesta, so se domačini odločili, da festivala ne prekinejo 
in po pozicijskih vajah pod črnim sajastim nebom, smo se 
odpravili v cerkvico k skupni maši vseh sodelujočih skupin 
in se tako nazadnje le dočakali nastopa. Ozračje se je ohla-
dilo, ogenj so pogasili, gledalcev se je trlo, Leščečki smo pa 
bili na trnih. No, nastop smo navdušujoče izvedli, poželi 
huronski aplavz in pohvale gledalcev in nadaljnja vabila na 
festivale. Sledila je zaslužena večerja in rajanje s preostali-
mi nastopajočimi dolgo v noč.

Nedeljsko uživanje ob morju se je hitro končalo, saj nas 
je opoldne s plaže pregnal dež. Po kratkotrajnem kljubova-
nju pod senčniki smo se odločili za zgodnejši odhod proti 
domu in tako zaključili naš morski festivalni vikend.

Aleksandra Stolnik

SPREMEMBA VODSTVA  
V FOLKLORNI SKUPINI LEŠČEČEK

Za Folklorno skupino Leščeček (KD Slavko Osterc Veržej) 
je nadvse aktivna sezona 2011/12. Leščečki smo v tem 

času uspeli dokončati investicijo nabave folklornih kostumov 
(delavski folklorni kostumi), izpeljati projekt »Te je lüšno blo«, 
kjer smo izdali knjižico z zgoščenko ljudskih pesmi, uvrstili 
smo se na 2 državni srečanji, gostovali v tujini, ob vsem tem 
pa neizmerno uživali in se zabavali. Vse aktivnosti od posa-
meznika terjajo veliko časa, truda in požrtvovalnosti, pa ven-
darle se z dobro voljo in pogledom uperjenim v prihodnost, 
da marsikaj postoriti. Sezona 2011/12 je bila za FS Leščeček 
prelomna še posebej zato, ker se je po aktivnih 5 letih delova-
nja skupine zamenjalo tako umetniško kakor tudi organizacij-
sko vodstvo skupine. Alenka Belec, ki je funkcijo umetniškega 
vodje prevzela že ob sami ustanovitvi skupine, je »dirigentsko 
paličico« predala članu Marku Rusu, ki je v zadnjih letih re-
dno skrbel za kondicijsko pripravljenost plesalk in plesalcev. 
Alenka bo sedaj več časa posvečala mlajšim folklornikom, ki 
obiskujejo vrtec in osnovno šolo v Veržeju, kar je bila njena 
dolgoletna želja. S tem bo posredno skrbela za podmladek bo-
dočih Leščečkov. Ob predaji funkcije je Alenka zapisala:

"Tudi potovanje, dolgo tisoče kilometrov, 
se začne z enim korakom." (Lao Tze) 
Leta 2007 smo takratni člani FS Leščeček naredili ta 

prvi, precej negotov korak. A smo pogumno vztrajali sku-
paj in dosegali vedno višje cilje, naši koraki pa so bili vedno 
bolj odločni in veliki. Sedaj se naše poti ločujejo, nekateri 
izmed nas, smo si izbrali potovanje v drugo smer. 

Dragi moji Leščečki, nikoli  ne bom pozabila prijetne-
ga, pristnega vzdušja na vajah, treme pred nastopi, veselega 
smeha, joka, skratka vsega lepega, kar sem doživela z vami. 
Hvala vam za vse, kar ste mi dali in vedite, ponosna sem na 
vse vas in na vsakega posebej. Želim vam še mnogo uspe-
hov, veselega druženja na vajah in nastopih.

 Novemu vodstvu želim uspešno vodenje skupine, bo-
dite dobri vodiči na potovanju, ki se naj nikoli ne konča, 
predvsem pa ostanite to, kar ste – LEŠČEČKI!
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Alenki se ob tej priložnosti zahvaljujemo za vse, kar je 
za nas storila, in hkrati upamo še naprej na uspešno med-
sebojno sodelovanje. 

Do zamenjave vodstva je prav tako prišlo tudi v organi-
zacijskem odboru skupine – Mateja Rus, ki je vlogo predse-
dnice FS Leščeček opravljala od same ustanovitve skupine, 
je funkcijo zaupala članu Ivanu Kuharju, ki je bil iz strani 
upravnega odbora tudi soglasno izvoljen. Tako s sezono 
2012/13 »oblast« v skupini prevzema moški del ekipe, ka-
teremu želimo obilo energije, svežih idej in zanosa ob novih 
prihajajočih projektih.

Sanja Kovačič

!!!FS LEŠČEČEK VABI NOVE ČLANE!!!
Tudi letos vabimo k sodelovanju nove člane, s katerimi bi radi 
delili svoje znanje, izkušnje, prijateljstvo in veselje. V svoje 
vrste vabimo tako PLESALKE/-CE kakor tudi GLASBENIKE 
(harmonika, klarinet, violina, kontrabas), da se korajžno pri-
družijo veseli družbi. Medse vabimo vse stare med 16 in 30 let, 
z veseljem do plesa, petja ljudskih pesmi ali z znanjem igranja 
inštrumenta, dobre volje, pripravljene tudi resnega dela in 
prevzemanja odgovornosti.
Vabljen/-a, da nas obiščeš v Kulturnem domu Veržej ob nasle-
dnjih terminih:
petek, 21. 9. in 28. 9. 2012 ob 19.00,
da vidiš kako potekajo naše vaje, kakšno je vzdušje… in prepri-
čani smo, da te bomo navdušili.
!!!ŠE POSEBEJ BOMO VESELI NOVIH ČLANOV IZ OBČINE VERŽEJ!!!

NA MEDNARODNEM SREČANJU 
HARMONIKARJEV BOŠTJAN 
ZMAGOVALEC AVSENIKOVE GLASBE

Od 11. do 13. maja je v organizaciji Glasbene šole Bel-
tinci (Zavod Sv. Cirila in Metoda Beltinci) in Društva 

harmonikarjev Murska Sobota potekalo 8. mednarodno 
srečanje harmonikarjev. Tekmovalci so se pomerili v raz-
ličnih disciplinah in starostnih skupinah, tekmovanje pa je 
potekalo v beltinskem gradu, Kulturnem domu, Osnovni 
šoli Beltinci in v župnijski cerkvi sv. Ladislava. 

Srečanja se je udeležil tudi Boštjan Lubi, ki je v discipli-
ni harmonikarjev solistov glasbe Slavka in Vilka Avsenika,  
dosegel 1. nagrado in 1. mesto. Za največje število osvoje-
nih točk je prejel nagrado Galerije Avsenik za udeležbo na 
7. mednarodni Avsenikovi glasbeni delavnici v Begunjah 
na Gorenjskem. Delavnica je potekala od 22. – 24. avgusta 
2012, udeležilo pa se je je 32 navdušencev narodnozabavne 
glasbe iz Slovenije, zamejske Slovenije, Avstrije in Nemčije, 
starih med 11 in 73 let. Poučevalo se je vse inštrumente 
Avsenikovega kvinteta, harmoniko (klavirsko in diatonič-
no), trobento, klarinet, kitaro, bas in vokal. Boštjana je na 
delavnicah poučeval Toni Iskra, vodja hišnega ansambla 
Avsenik. Na koncu delavnice so udeleženci pred občin-
stvom pod Avsenikovo »marelo« pokazali, kar so se v treh 
dneh naučili.     

M. R.

TIMO ZMAGOVALEC BOBNARSKEGA 
NATEČAJA

V okviru projekta »Sokijevih 20 let bobnanja« je doma-
čin Timo Kosi (8 let) prejel glavno nagrado. 

Marko Soršak – Soki je bobnar ajdovske ska/punk/rock 
skupine Elvis Jackson, ki letos praznuje svojo 20. obletnico 
glasbenega delovanja. V ta namen se je lotil številnih pro-
jektov, med katerimi je tudi bobnarski natečaj, na katerega 
se je prijavil Timo. 

Natečaj nagradne igre se je glasil, posneti videoposne-
tek skladbe iz obdobja od 1970 pa vse do danes, ki je na 
glasbenikih pustila kakršenkoli vtis. Timo si je izbral pe-
sem Enter Sandman od Metallice. Timo, ki bobne igra ko-
maj tri leta, je odlično odigral na instrument, pri videopo-
snetku pa sta mu pomagala brat Anek in bratranec Luka. 

Na natečaj se je prijavilo 27 bobnarjev iz cele Slovenije. 
Deset najboljših pa se je v živo predstavilo 16. maja 2012 v 
BAM guitar centeru v Ljubljani. Žirija je odločila in Timo 
je prejel glavno nagrado iz Sokijevih rok, boben Tama sna-
re, ki je Sokija spremljal na angleški turneji s skupino Elvis 
Jackson od 2. 3. – 6. 4. 2012. 

Videoposnetek, s katerim se je na natečaj prijavil Timo, 
si lahko ogledate na strani YouTube pod naslovom 20 let 
Soki (Drummer Timo - Enter Sandman). 

Klara Jerebic
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RECITAL V IZVEDBI MONIKE IVANČIČ

V petek, 22. junija, smo v dvorani Glasbene šole Slavka 
Osterca Ljutomer lahko prisluhnili zaključnemu re-

citalu, ki ga je na violini pod mentorstvom Andreje Klinc, 
izvajala Monika Ivančič iz Veržeja, tudi dijakinja 1. letnika 
Gimnazije Franca Miklošiča Ljutomer.

Umetniško oblikovani, mili zvoki violine in tisti, ki so 
se na klavirju, izpod prstov korepetitorke, Monikine sestre 
Bojane Ivančič, študentke Akademije za glasbo v Ljubljani, 
prepletali, so se zlivali v čudovito in dovršeno harmonijo.

Programu so svoj delček dodali še Petra Ivančič na kla-
virju, učenka Romane Rek na GŠ Slavka Osterca in celotna 
osemčlanska družina Ivančič, ki kot posebnost skrbi za le-
poto družinskega petja.

Ob koncu je ravnatelj Glasbene šole Stanislav Lašič, ki 
je bil hkrati tudi pobudnik tega lepega dogodka, povedal, 
da je bilo prav, da je Monika po osmih letih šolanja na GŠ 
Slavka Osterca Ljutomer, številnih uspešnih nastopih, tek-
movanjih in uspešno opravljenem sprejemnem preizkusu 
na Konservatoriju za glasbo v Mariboru, imela možnost 
predstaviti rezultate svojega dela.

Besedilo in foto: Prlekija-on.net

Izsek pesmi omenjenih avtorjev:

Sem le človek in večkrat ni mi lahko.
A borim se, življenje je pač tako.
Ustavi se! Poglej okoli sebe
in začutil boš utrip, ki daje nam življenje.
Vdihni zrak. Vedi, da nekdo ima te rad.
Vsak trenutek je več kot zlat.
Dovoli si biti drugačen od drugih.
Upaj si iti po drugačnih poteh.
Vsak bi se rad dotaknil neba,
ampak pot do tja je zmeraj težka.
Ne obžalujem ničesar za nazaj.
Raje izkoristim to kar 'mam tukaj in zdaj!
Želim tak kot sem ostati.
Širiti nasmeh, ljudi osrečevati.

M-TRSTA POSNEL DUET Z NIJO

Matej Trstenjak iz Banovec, ki si je nadel vzdevek M-
-TRSTA, se že več let z velikim navdušenjem ukvarja 

z rapanjem (Rap je oblika rimane lirike z ritmičnim glas-
benim ozadjem – povz. po Wikipedia). Pesem z naslovom 
»Nič hudega«, ki jo je pred kratkim posnel s prijateljico 
Nijo (Nina Vozlič), so poslušalci na radiu Murski Val iz-
brali tudi za pesem tedna. Raperja sta se za sodelovanje 
med drugim odločila tudi zato, da s skupnimi močmi vsaj 
malo dvigneta poslušanost in ustvarjanje te zvrsti glasbe v 
Prlekiji. Za glasbo in aranžma je poskrbel Roman Sarjaš. 

Raperja sta v duetu nastopila tudi na prireditvi "Si vüj-
paš" v Murski Soboti, ki je bila namenjena mladim glas-
benikom. V mesecu oktobru (27. 10.) načrtujeta skupen 
nastop na koncertu znanega slovenskega raperja Zlatka, ki 
se bo odvijal v Črenšovcih.              M. R.
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AKTIVNA MAJABEE

Maja Seršen iz Banovec, z umetniškim nadimkom Ma-
jaBee, je poznana pevka v narodnozabavnih vodah 

(spomnimo se, vrsto let je prepevala z ansamblom Špik, 
nato z Gorenjskim kvintetom, sedaj je pevka narodnoza-
bavnega ansambla Pegaz in tria PartyJam). Pred kratkim 
je posnela novo skladbo Na drugi obali, za katero je ekipa 
NT produkcije posnela tudi videospot. S to uvodno skladbo 
nas je popeljala na morje in nam sočasno prenesla občutke 
hrepenenja. Na vprašanje, kaj vse predstavlja skladba, je de-
jala: »Skladba Na drugi obali je baladna popevka. Z njo sem 
predvsem želela poslušalce spomniti na minljivost ljubezni, 
bolečino slovesa in hrepenenje po preteklosti. Ta preveč-
krat zaposluje naš vsakdan in nam tako ne pusti strumno 
stopiti v korak in načrtovanje prihodnosti. Vse, kar nas za-
ustavlja, je v naši naravi, saj se radi smilimo sebi, medtem 
ko po drugi strani izgubljamo veliko energije in časa.« 

Na zadnji avgustovski dan je glasba vsem zbranim spre-
govorila skozi oči ljubezni, ko so se v Kulturnem domu v 
Križevcih zaslišale operne arije znanih oper Puccinija, Boi-
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ta in Bellinija, ki so zadonele ob neverjetnem glasu Majine 
prijateljice operne pevke Šeherezade. Projekt je nastal kot 
plod sodelovanja, ki se je razvilo iz prijateljstva, saj je Maja 
Šeherezado (iz Pariza) spoznala preko glasbenih prijateljev, 
obiskala pri njej uro solopetja, ker se vedno rada izobražuje. 
V nadaljevanju programa sta uigrani tandem Maja Seršen 
in Marko Pascal Rožman obujala spomine na zlate čase slo-
venske popevke. Ob koncu koncerta so se glasbeniki pred-
stavili še s skladbo Ti si moja ljubezen, nakar je Maja vse 
poslušalce pozvala, da so skupaj zapeli Dan ljubezni.                                                                   

Andreja Kurbos 

DANILO IVANČIČ OSVOJIL 2. MESTO NA 
FOTO NATEČAJU LEPOTE PRLEKIJE II

Portal Prlekija-on.net je v sodelovanju z Občino Ljuto-
mer in Lokalno turistično organizacijo (LTO) Prlekija 

Ljutomer organiziral nagradni foto natečaj Lepote Prlekije 
II. Na natečaj se je odzvalo 39 avtorjev s 100 fotografija-
mi. Komisija, katero so sestavljali mag. Olga Karba, Andrej 
Vršič in Dejan Razlag, je izbrala 10 najboljših fotografij, ki 
so bile razstavljene na Glavnem trgu v Ljutomeru, v sklopu 
prireditve Lotmerk v cvetoči pomladi. Naš občan Danilo 
Ivančič iz Veržeja je s fotografijo »Imam konjiča urnega«, ki 
je nastala na konjskih dirkah v Ljutomeru, osvojil 2. mesto. 

Danilo je na foto natečaju Lepote Prlekije sodeloval 
tudi lansko leto, kjer sta se v izbor prvih desetih najbolj-
ših uvrstili tudi dve njegovi fotografiji z naslovoma »Ker 
de prvi, ker de drugi, kuj de son odločja« in »Utrujeno 
kolo se še vrti«.               M. R.
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»Imam konjiča urnega«

RADI BI VAM POVEDALI 2012

Pred leti, ko smo Veržejci gostili dan defektologov Slo-
venije in ob tem prvič pripravili prireditev, na kateri 

smo predstavili sobivanje domačih otrok s tistimi, ki priha-
jajo k nam iz drugih delov Slovenije, si nismo mogli pred-
stavljati, da se bo pripoved o naši skupni zgodbi tako »pri-
jela«, da bo postala tradicija in nekakšen simbol Osnovne 
šole Veržej.

Od prvih začetkov se je naša predstava vsebinsko neko-
liko spremenila. Vodja lanske prireditve, ga. Zalika Horvat, 
je namenila največjo pozornost uspešnosti naših učencev v 
različnih dejavnostih. Gledalci so bili nad tem navdušeni, 
zato smo se take zasnove držali tudi letos.

Tako smo 24. maja v prepletanju gledaliških prizorov, 
glasbe in humorja prikazali pozitivno naravnanost, igri-
vost, ustvarjalnost in za tako majhno šolo kar izjemno 
uspešnost naših učencev in njihovih mentorjev, ki delujejo 
bodisi v šolski bodisi v domski skupnosti.. Predstavili smo 
njihove najvidnejše uspehe tekočega šolskega leta iz športa 
in šaha, z gledališkega, likovnega in tehničnega področja, 
poznavanja tujih jezikov in Evrope, na igriv način smo 
razložili tudi postopek mediacije, enega od načinov reše-
vanja medsebojnih konfliktov. Precej učencev naše šole se 
vzporedno glasbeno izobražuje in tokrat so nam v dogovo-
ru z Glasbeno šolo Slavko Osterc Ljutomer zaigrali tisti, ki 
se uveljavljajo tudi na mednarodnih tekmovanjih.

Uspehov je bilo veliko, zato smo imeli množici obisko-
valcev naše prireditve kar veliko povedati. Čeprav je bila 
prireditev dolga, so bili gledalci navdušeni in odmevi zelo 
spodbudni. Vse to pa seveda daje naši mladini energijo in 
veselje za nove podvige. Vsi jim še naprej želimo veliko 
uspehov, saj na ta način odlično predstavljajo tako našo 
šolo kot našo občino, predvsem pa razvijajo svoje mlade 
osebnosti v smeri zaupanja vase in v svojo prihodnost, kar 
je v današnjem času še kako pomembno. 

Vodja letošnje prireditve Vanda Novak
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POLETNA ŠOLA V NARAVI

V mesecu maju so se takratni peti razredi udeležili pole-
tne šole v naravi, ki je bila  v Libeličah na Koroškem. 

Trajala je pet dni. Bivali smo v centru šolskih in obšolskih 
dejavnostih, v domu Ajda. Istočasno so še v tem domu bi-
vali učenci iz OŠ Lovrenc na Pohorju. Učenci so temeljito 
in na zanimiv način obdelali učne vsebine iz naravoslovja 
za peti razred. Vsi učenci so streljali z lokom, veslali po 
reki Dravi, vezali vozle, na dlani držali žabo in močerada, 
plezali po plezalni steni in si za malico pekli hrenovke na 
odprtem ognju. 

Nekaj posebnega in zelo zabavnega, tako za učence 
kot spremljevalce, pa so bile večerne animacije. Prvi večer 
smo se spoznavali, drugi in tretji večer smo se že smejali 
do solz, zadnji večer pa plesali ob ritmih disco glasbe. Vsi 
skupaj, tako midva z vodjo šole v naravi Meri Ferenc, kot 
učenci, si želimo, da bi v tem šolskem letu bilo čim več tako 
prijetnih in nepozabnih tednov.

Tone Šterman

VALETA

V šolskem letu 2011/12 je v OŠ Veržej uspešno zaklju-
čilo osnovnošolsko obveznost deset učenk in devet 

učencev. Vsem učencem se je uspelo vpisati v želene sre-
dnje šole. Učenci devetega razreda so po tradiciji, še pre-
den so zapustili šolo, predali stari ključ modrosti svojim 
naslednikom. 

Prisrčno in polno emocij je bilo na valeti, kjer so se 
učenci po plesnem programu in plesu s starši, na izviren 
način zahvalili in poslovili od učiteljev, vzgojiteljev in dru-
gega osebja na šoli. Uspešno nadaljevanje začrtane življenj-
ske poti sta vsem učencem iz devetih razredov z vzpod-
budnimi besedami zaželela razrednik devetega a razreda 
Vlado Bratkovič in ravnatelj Borut Casar. 

Vsi mi, ki smo kakor koli lahko prispevali k razvoju nji-
hove osebnosti, pridobivanju znanja in optimističnega po-
gleda na prihodnost, jim želimo, da bi bil uspešen zaklju-
ček osnovne šole dobra odskočna deska za dosego želenega 
poklica in življenjskega cilja.

Tone Šterman

NAŠI PRVOŠOLCI

Na prvi šolski dan, 3. 9. 2012, so se spet odprla šolska 
vrata in prav prisrčno smo pozdravili naše prvošolce. 

V tem šolskem letu so prag učenosti prestopili Špela Be-
lak, Alja Flinčec, Rok Jelen, Eva Klement, Brina Mernik, Ul 
Potočnik, Patrik Sunko, Sara Škraban in Žiga Švab. Da pa 
prvi korak ne bi bil pretežak, so jih spremljali starši. Otro-
ci so spoznali učiteljice, prisluhnili zgodbici o zmajčku, ki 
je prav tako postal prvošolec in se zabavali ob reševanju 
ugank. Ob zaključku prvega šolskega dne, so otroci prejeli 
priznanje ob vstopu v šolo, nekaj daril, rumeno rutico in 
kapo za varno pot v šoli.

Otrokom in staršem želim prijetno počutje na naši šoli, 
veselimo se skupnih srečanj in novih dogodivščin.

Besedilo: Maja Majer, razredničarka Fo
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OTROŠKA VESELICA

Na Osnovni šoli Veržej smo ob koncu šolskega leta prire-
dili »Otroško veselico«. Ta prireditev že nekaj let obele-

žuje konec pouka, kjer ravnatelj Borut Casar podeli diplome, 
nagrade in pokale učencem, ki so dosegli izjemne rezultate 
na različnih področjih. Skupaj z učenci organiziram in pri-
pravim zabavni program prireditve. Tokrat smo pripravili 
deset točk, v katerih so učenci prepevali, igrali na instrumen-
te in plesali. Mladi pevci so peli otroške in zabavne pesmi. 
Prepevali so Živa Grantaša, Jožef in Mirjam Ivančič, Sara 
Vajs, Dijana Šterman, Katja Poštrak, Tea Kapun in učenci pr-
vega razreda pod vodstvom učiteljice Ksenije Seršen. Pevce 
smo v živo spremljali na instrumente (bobni, kitara, klavir). 
Učenke iz nižjih razredov so odplesale nekaj spektakularnih 
plesov na moderno popularno glasbo. Za izjemno točko v 
programu je poskrbel mlad in nadarjen bobnar Timo Kosi, 
ki je s svojim bobnarskim talentom osvojil že dragocene na-
grade v Sloveniji. Program sta na duhovit način  povezovala 
učenca Valentina Osterc in Dominik Černjavič.

Po zabavnem programu ter podeljenih priznanjih in naj-
različnejših diplomah, je sledila pogostitev za vse prisotne. 

Po zakuski so se nadaljevale še športne aktivnosti, kjer 
so prav tako sodelovali učenci, starši in učitelji, ki so se po-
merili v nogometnih tekmah.                Zoran Repija

Vsako leto ob zaključku šolskega leta župan Občine 
Veržej, g. Slavko Petovar, priredi sprejem za najuspe-

šnejše učence naše šole. Minulo šolsko leto se je to zgodilo 
v ponedeljek, 18. junija 2012.

Na naši šoli imamo izdelan protokol, kdo od učencev se 
udeleži sprejema pri županu. Merila so postavljena dokaj 
visoko, vendar opažamo, da je vsako leto čedalje več učen-
cev doseglo te normative. Na začetku – nekaj leti nazaj, nas 
je župan sprejel v občinski sejni sobi, sedaj pa nas mora 
sprejeti v kulturni dvorani, saj je občinska sejna soba po-
stala premajhna.

Preden se je ukinil splošni učni uspeh, so seveda najprej 
prišli na vrsto učenci in učenke, ki so bili vsa leta odlični. 
Že nekaj let pa moramo v devetem razredu izbrati učen-
ce in učenke, ki bi po nekdanjih kriterijih dosegli odličen 
uspeh vseh devet let šolanja. Letos je bilo takih učenk pet 
in en učenec. Prav je, da jih imenujem: Lea Belec, Špela Ci-
merman, Katarina Fras, Žanin Heric, Rene Repija in Kaja 
Zrinski. Vsi so prejeli lepo spominsko darilo.

Na sprejemu so seveda prevladovali športniki – naju-
spešnejši so postali tudi državni prvaki. Letos je bilo tudi 
precej likovnikov, ki so bili zelo uspešni na razstavi "Likov-
ni svet otrok" v Šoštanju. Seveda pa ne smemo pozabiti na 
učence, ki so dosegli zavidljive rezultate v najrazličnejših 
tekmovanjih v znanju iz različnih področij. Razveseljivo je, 
da se je sprejema pri županu udeležilo tudi nekaj otrok, ki 
bivajo v našem vzgojnem domu. Vsi so dobili nekaj vsto-
pnic za obisk kopališča v Banovcih.

Vseh otrok je bilo 44, kar je nekaj manj kot ena tretjina 
vseh učencev. Srečanja so se seveda udeležili tudi nekateri 
učitelji oziroma mentorji.

Po sprejemu je sledilo obvezno fotografiranje pred ob-
činsko stavbo – za kroniko in seveda tisto, kar je večini naj-
boljše, prijetno druženje ob malici.

Upam, da bomo ob koncu šolskega leta 2012/13 pono-
vili rezultate minulega leta.           Borut Casar, ravnatelj

SPREJEM UČENCEV OŠ VERŽEJ PRI ŽUPANU OBČINE VERŽEJ
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ZAČETEK  
ŠOLSKEGA LETA 2012/2013 V VRTCU

Tako, poletje se počasi poslavlja, ostali so nam lepi spo-
mini na veselo čofotanje po morju, bazenih. Šolarji so 

se spet vrnili v šolske klopi, pa tudi otroci, ki obiskujejo 
vrtec so spet odprli velika vrata in pogumno stopili v sku-
pine vrtca, kjer smo jih z veseljem pričakale vzgojiteljice.  
Prepričana sem, da je marsikomu bilo hudo, saj so nekateri 
prvič vstopili v vrtec in se za več ur poslovili od staršev.  A 
vendar, naš vrtec je poln topline, prijetnih odnosov med 
vsemi zaposlenimi, otroki in starši, zato se bodo tudi otroci 
v njem počutili dobrodošli. Vsi skupaj pa se bomo trudili, 
da bo našim otrokom prijetno tudi čez celotno šolsko leto, 
da ga bodo zapustili s prijetnimi vtisi in da se bodo vedno 
radi vračali nazaj.

Alenka Belec

:: kulturni in šolski utrip

POHOD V BUNČANE

Z učiteljico Majo sva že na začetku šolskega leta načrto-
vali skupni pohod otrok starejše skupine in učencev 

prvega razreda v Bunčane. Tako smo se v petek, 18. maja 
2012, na lep sončen dan odpravili na pohod v sosednjo vas 
Bunčane. Pridružili so se nam učenci in učiteljici drugega 
in tretjega razreda OŠ Veržej.

Na poti smo opazovali, kaj raste na njivah in travnikih. 
Tako so na njivah spoznali ječmen in pšenico, na travnikih 
pa smo opazovali travniške cvetlice. Sredi poti so nekateri 
že spraševali, koliko ovinkov je še do vasi. Otroci iz Bunčan 
so nas opozorili, da že vidijo nogometno igrišče. 

Kmalu smo prispeli in na igrišču je bilo že vse pripravlje-
no, tako kot je to v Bunčanih navada. Babice so nam spekle 
domače sladke dobrote in pripravile sokove. Sledile so špor-
tne aktivnosti, še posebej nogomet in druge igre z žogo.

Otroci so se tako vživeli v igre, da smo jih komaj pripra-
vili na odhod domov.

Pohod je v celoti uspel, otroci so se najedli »bunčanskih 
dobrot« in se prijetno družili med seboj. V imenu vrtca in 
učiteljic prve triade se babicam in mamam zahvaljujem za 
prisrčen sprejem.            Vzgojiteljica Mateja Fras

ZAKLJUČNA PRIREDITEV VRTCA VERŽEJ

Predzadnji teden v mesecu juniju sva vzgojiteljici in otroci 
starejše skupine pripravili zaključno prireditev Vrtca Ver-

žej. Potekala je v parku osnovne šole in smo jo vsi že nestrpno 
pričakovali, saj to pomeni, da se približujejo pričakovane po-
čitnice. S kratkim programom, pesmijo in plesom so se pred-
stavili tisti otroci, ki se poslavljajo iz vrtca in v jeseni odhajajo 
v šolo. Ravnatelj OŠ g. Borut Casar in vaditelj plavanja sta 
otrokom podelila tudi priznanja in športne medalje za Zlati 
sonček. Dobili so tudi simbolna darila od vrtca. Po končanem 
programu so se vsi otroci in starši okrepčali z jedačo in pijačo.

Srečno in vse lepo želimo otrokom tudi v šolskih klopeh!
Mateja Majerič

POČITNICE V VRTCU

Med počitnicami delo v vrtcu poteka malo drugače, kot 
med šolskim letom. Ker so bili poletni dnevi zelo vro-

či, smo si vsako jutro nalili v »bazen« vodo, pripravili plažo 
in veselo čofotali v vodi. Iz velikih kosov blaga smo si nare-
dili šotor v katerem smo imeli malico. Otroci so radi slika-
li na blago, ki smo ga razpeli po ograji igrišča. Gubali smo 
ladjice iz papirja in jih spuščali po čofotalniku. Slikali smo 
na skorje dreves, izdelovali izdelke iz školjk in kamenčkov.

Vse aktivnosti so bile otrokom zelo zanimive, vzgojite-
ljice pa upamo, da smo jim nudile prijeten počitniški utrip.

Vzgojiteljica Ingrid Grantaša
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:: utrip marijaniš a in župnije

»GREM JAZ« ORATORIJ 2012 V VERŽEJU

Na dvorišču Zavoda Marianum v Veržeju se je v času od 30. juli-
ja do 4. avgusta 2012 zbiralo več kot 80 otrok iz župnij Veržej, 

Križevci in Dokležovje, ki so ob prizadevnih animatorjih SMC Veržej 
in pod vodstvom salezijanca Janeza Krnca preživeli prijeten in vroč 
teden poletnih počitnic.

Osrednja junakinja letošnjega Oratorija je bila sveta Marija Domi-
nika Mazzarello, ki je bila sodobnica začetka don Boskovega oratori-
ja. Celo življenje je bila navdušujoč zgled za vse ljudi okoli sebe. Bila je 
zelo živahna, navihana, vztrajna, vesela, vedno pripravljena pomagati 
ali poprijeti za katerokoli delo. V vsakem trenutku je iskala odgovor 
ljubezni do Boga in bližnjega. Zato jo njen spontan in vesel »grem jaz« 
postavlja za zgled in predstavlja izziv mladim. 

Program oratorija:
- jutranje zbiranje in dvig zastave
- kateheze
- delavnice
- športne igre
- kosilo in odmor
- velika igra
- spust zastave, odhod domov

V sredo so se v sklopu programa kopali v termah Banovci, v četrtek 
so imeli celodnevni izlet v Maribor (obeležitev EPK) in na Pohorje, 
zvečer pa so taborili ob tabornem ognju in prenočili pod šotori v Kam-
pu TRIO. V soboto je bila zaključna maša s starši v cerkvi in skupen 
zaključek ter piknik z igrami.

Damir Skuhala

Pregled dogodkov v naši župniji
10.6.2012 
TELOVSKA PROCESIJA
V naši župniji smo praznik Svetega rešnjega 
telesa in krvi, s katerim izkazujemo in izpovedu-
jemo vero v Kristusovo navzočnost v evharistiji, 
počastili s telovsko  procesijo. Po sveti maši ob 
9.30 uri se je slovesna procesija vila po ulicah 
Veržeja, verniki pa so z molitvijo in pesmijo prosili 
za božji blagoslov in dobro letino. Lepa tradicija, 
ki je več kot to. 

17.6.2012  
SREČANJE ZAKONSKIH JUBILANTOV 
Tradicionalnega srečanja zakonskih jubilantov, ki 
so se poročili v naši župniji in letos praznovali 10, 
20, 30, 40, 50 let skupnega zakona, se je udeležilo 
lepo število parov.  Pri sveti maši so se Bogu za-
hvalili za skupno prehojeno pot, obnovili zaoblju-
be in prosili za božji blagoslov, v družabnem delu 
pa so se poveselili in nazdravili novim skupnim 
letom, ki so pred njimi.

25.6.2012
IZLET ZA SKUPINE, KI UREJAJO CERKEV
Članice skupin, ki skrbijo za urejanje cerkve in 
župnišča, so se skupaj z g. župnikom in pod stro-
kovnim vodstvom g. Mirka odpravile na svoj peti 
tradicionalni izlet. Z avtobusom so se odpeljale 
do Tržaškega zaliva kjer ob letoviškem mestu 
Gradež leži otok Barbana. Po ogledu Oglejske ba-
zilike so se z ladjo odpeljale na otok kjer leži Ma-
rijina romarska cerkev in frančiškanski samostan, 
si ogledale znamenitosti in prisostvovale pri sveti 
maši. Premajhen avtobus in pokvarjena klima ni 
povsem uničila lepega razpoloženja, še zlasti, ko 
smo v Vipavski dolini našli prvovrstno gostilno ob 
nasadu sočnih marelic. 
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:: utrip marijaniš a in župnije

1.7.2012 
SEJA ŽPS IN GOSPODARSKEGA SVETA
Člani ŽPS in GS so se zbrali na svoji redni seji. Po 
uvodni kratki molitvi so prisotni opravili pregled 
dogodkov in praznovanj v preteklem pastoralnem 
letu in podali svoje pripombe in mnenja. Septembra 
se prične novo pastoralno leto 2012/2013 in g. župnik  
je predstavil pastoralni koledar za to leto. To leto je 
namenjeno pastoralnemu načrtovanju in nosi naslov 
»PRIDI IN POGLEJ«.  Cilj tega pastoralnega leta je 
poglobitev osebne vere, osebno srečanje s Kristusom. 
Gospod Ivan Kuhar je predstavil priprave na osrednjo 
slovesnost ob 100-letnici blagoslovitve Marijanišča in 
prihoda salezijancev, ki bo 30. septembra letos pote-
kalo skupno s praznovanjem župnijskega praznika, 
Miholovim.

26.8. 2012
DEKANIJSKO ROMANJE NA PTUJSKO GORO
Številni verniki naše župnije so tudi letos poromali k 
Mariji Zavetnici s plaščem, na tradicionalno romanje 
ljutomerske dekanije na Ptujsko goro. G. župnik je 
organiziral  avtobusni prevoz, številni pa so se podali 
na pot z osebnimi avtomobili. 
Po končani slovesni sveti maši so se romarji, ki so po-
romali z avtobusom odpravili na kosilo in si po njem 
na Ptuju ogledali minoritski samostan z bogato samo-
stansko knjižnico. In kot se spodobi, nismo izpustili 
obiska samostanske kleti, kjer patri minoriti spravijo v 
dobro voljo še tako potrte romarje. 

Pripravila Darja Makoter, tajnica ŽPS

Letošnji kulturni večer v spomin na Antona Pu-
ščenjaka in dobrotnike Marijanišča se je prav-

zaprav začel pripravljati že pred meseci. Salezijan-
ski zgodovinar dr. Bogdan Kolar se je z veseljem 
odzval na prošnjo veržejskih salezijancev in ob 
skorajšnjem praznovanju 100-letnice Marijanišča 
pripravil pregledno zgodovinsko monografijo, ki 
je nastala v sklopu projekta PromVer, ki se izva-
ja na podlagi razpisa Ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano in je delno financiran z 
Evropskega kmetijskega sklada za razvoj pode-
želja: Evropa investira v podeželje, OS 4, pristop 
LEADER.

Puščenjakov večer se je na zadnji avgustovski 
dan začel v župnijski cerkvi z zahvalno sveto mašo 
za dobrotnike, ki jo je ob somaševanju župnika Jo-
žefa Krnca in avtorja knjige, dr. Bogdana Kolarja, 
vodil salezijanski predstojnik Janez Potočnik. Po 
maši je v Kovačičevi dvorani Zavoda Marianum 
sledil kulturni program in predstavitev knjige, ki 
ga je pripravila in ga z umetelno besedo vodila ga. 
Marja Dolamič.

Z RAVNICE ČEZ DRN IN STRM

Na pobudo g. župnika se je skupina veržejskih faranov 18. 
avgusta že tradicionalno podala na izlet, tokrat na obron-

ke kamniško-savinjskih gora. Prvi postanek z malico smo imeli v 
Gornjem Gradu pri Markovi mami. Nadaljnja pot do Velike plani-
ne se je zajedla v ovinke, nato pa je sledil pohod do kapele Marije 
Snežne.

Po počitku in okrepčilu se je pot nadaljevala v Podvolovljek 
do Luč in Logarske doline. Naslednja postaja je bil obisk cerkve 
Sv. Duha visoko v Podolševi. Bogu smo se pri sveti maši zahvalili 
za vse dobrote. Izlet smo zaključili ob družabnem srečanju na so-
sednji izletniški kmetiji, kjer so nam bogato postregli z domačimi 
dobrotami. Duhovno obogateni in telesno okrepljeni smo se vrnili 
na domače ravnice z obljubo, da se bomo podali še na kakšno po-
dobno popotovanje.

Marko Suhoveršnik

Preplet pesmi moškega pevskega zbora pod vodstvom Tatjane 
Rozmarič – Poštrak, pozdravnih besed inšpektorja Potočnika in 
župana Slavka Petovarja je kronal kratek opis zgodovinskih tre-
nutkov Marijanišča dr. Bogdana Kolarja. Ob koncu so se zado-
voljni obiskovalci, prej »razpršeni« po veliki Kovačičevi dvorani, 
stisnili na hodnik ob dobri kapljici in lepi besedi – ter z izvodom 
nove monografije Marijanišče v Veržeju 100 let pod pazduho.

Marko Suhoveršnik

PUŠČENJAKOV VEČER 2012
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Dvajsetega. julija smo se mladi in otroci iz Veržeja, Le-
narta in Slovenske Bistrice pod vodstvom p. Damijana 

Tikviča odpravili na romanje v Assisi, spremljali pa so nas 
tudi veržejski župnik Jožef Krnc, s. Zalika Svenšek in s. Pa-
vlina Kolbl. Avtobus je bil poln raznolikih majhnih in veli-
kih poznavalcev Frančiškovega življenja, ki smo krenili na 
pot z velikimi pričakovanji: nekateri, da prvič vidijo rojstni 
kraj velikega svetnika, drugi da ga po dolgih letih ponov-

no doživimo v vsej njegovi veličini, vsi pa z željo po novih 
doživetjih. Po že utečenem programu smo obiskali kraje, ki 
jih je sv. Frančišek za vedno zaznamoval, ob tem pa skušali 
bratsko živeti v kampu La Stalla pod goro Subasio.

Kakor je bilo pisano vreme (grelo nas je sonce, hladil 
veter, ni pa manjkalo niti dežnih kapljic, ki so nas zadnji 
večer predčasno pregnale domov), so bila pisana naša do-
živetja in trenutki, ki so nam ostali v spominu:

ROMANJE V ASSISI

:: utrip marijaniš a in župnije

Na povabilo s. Zalike Svenšek sem se z vese-
ljem odzvala povabilu. Ponovno sem želela 
začutit utrip starega mesta, predvsem pa nekaj 
dni stopati po stopinjah sv. Frančiška. Taboriti v 
šotorih, spoznavati Frančiškovo življenje, pred-
vsem pa mlade Frančiškove otroke navduševati 
za preprostost življenja je bilo bistvo teh pet 
dni, ki smo jih preživljali skupaj. Mladi so z veli-
kim navdušenjem gradili skupnost, pripravljali 
križev pot, izdelovali ovčke kot spomin na prve 
jaslice. Zbirali smo se ob jutranji in večerni mo-
litvi v taboru, pri sv. maši. Najlepša in najgloblja 
pa je bila večerna molitev na Frančiškovem 
grobu. Preprostost, popoln mir, petje, tiha 
molitev … V teh dneh sem ponovno poromala k 
preprostosti svojega bitja in zavedanja, da nas 
On vedno in povsod nosi na rokah.  
Mateja Doberšek, animatorka

Najbolj sem si zapomnil, kako je bil sv. Frančišek  zaprt in ga je mama rešila iz 
ječe in imela v rokah verige. Matjaž Špur,  4 leta
Meni so bile všeč delavnice in ustvarjanje po skupinah. Monika Špur, 7 let

Med drugim me je najbolj nagovoril Frančiškov grob, ker 
smo tam vsi imeli mir in tišino za razmislek . Vtis pa je 
name naredila tudi cerkev Marije Angelske, ki smo jo obi-
skali. Matic Strajnšak, 15 let

Mesto s tremi »siji«, mesto sv. Frančiška in sv. Klare, je tudi moje 
mesto, ki mi je dalo poseben, nepozaben pečat. Kraj, kjer sem 
lahko za nekaj dni popolnoma odklopila vse skrbi tega sveta in se 
poglobila v nekaj višjega. Hvaležna  Bogu in s. Zaliki. 
Terezija Štrakl, romarka

Všeč mi je bilo, da smo taborili v šotorih, hodili po Assisiju 
in si ogledali razne znamenitosti. Najbolj všeč mi je bilo, ko 
smo zvečer šli na ogled samostana in Frančiškovega groba. 
Imeli smo molitev in ko smo končali, smo šli pred cerkev. 
Tam je bila skupina mladih, ki jo je vodil pater. Povedal jim je, 
da smo iz Slovenije in vsi so nam zaploskali. Nato smo šli na 
stopnice ob cerkvi ter več pesmi s spremljavo kitar. Najbolj 
zanimiva je bila pesem Ves dan vso noč. To je eden najlepših 
spominov na Assisi. Romina Erjavec,  10 let

V Assisi sva se odpravila že nekajkrat in prav vsakič 
naju je prevzel duh mesta, duh Assisija ...  
posebno vzdušje, ki ga ni mogoče opisati. V mestu 
polnem kamna, urejenih uličic, veličastnih cerkva in 
majhnih prodajaln je čutiti Frančiškov mir in blagoslov. 
Polona in Boris Greif
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:: društveni utrip

DELO PGD VERŽEJ

Prva sobota v mesecu juniju je sedaj že nekaj let rezer-
virana za prireditev Narcisni večer, ki jo pripravljamo 

člani PGD Veržej, v sodelovanju z nekaterimi drugimi dru-
štvi in sekcijami, predvsem s kulturnim društvom, z njiho-
vo mlajšo gledališko skupino in folklorno skupino Lešče-
ček. Tako je bilo tudi letos, mladi gledališčniki so skupaj z 
gospodom Ferenc Janezom pripravili humoristično točko 
Verženci širijo cerkev. Zelo so se potrudili in pripravili toč-
ko, s katero so navdušili vse prisotne na prireditvi. 

Prav tako pa smo v mesecu juniju obiskali gasilce iz 
Klenovnika (Hrvaška) in z njimi na njihovi osrednji pri-
reditvi ob 80-letnici delovanja podpisali svečano listino o 
pobratenju in sodelovanju med društvoma. 

Skozi ves čas pa smo tudi opravljali operativne naloge 
in v veliki suši bili tudi ves čas v pripravljenosti za primer 
kakšnega požara ali večjega neurja, ker pa na srečo ni bilo 
ne enega ne drugega, na srečo ni bilo potrebno posredova-
ti. Bilo je sicer nekaj manjših intervencij, ki pa niso povzro-
čile večje materialne škode.

V zadnjem času pa nas prav posebej veseli dejstvo, da 
se je začelo v gasilsko delo vključevati čedalje več mladih, 
predvsem pa najmlajših osnovnošolcev. Tako smo tudi 
omogočili najmlajšim, da so se udeležili tabora Mladi ga-
silec v Bodislavcih. Tu gre najprej pohvaliti mentorja, ki se 
z najmlajšimi tudi vsak petek dobiva v gasilskem domu in 
si mladi pridno nabirajo znanje za naprej. Zahvala pa gre 
tudi staršem, ki so pripravljeni  svoje nadebudneže pripe-
ljati do gasilskega doma. To, da prihajajo mladi v društvo, 
je znak, da se dela dobro in da smo na pravi poti. S tem 
bo društvo z več kot 130-letno tradicijo živelo in delalo še 
naprej za dobro vseh krajanov. 

Vsem, ki ste nam kakor koli pomagali pri izpeljavi naših 
načrtov in nalog, iskrena hvala in upamo, da nam boste še 
naprej, prav tako pa upamo, da se nam bodo pridružili tudi 
tisti, ki se še niso. Vljudno vas vabimo, da se udeležujete 
prireditev, ki jih prirejamo, saj jih organiziramo predvsem 
zato, da bi se ljudje ob teh težkih časih tudi malo pozabava-
li in sprostili ter pozabili na vsakdanje težave. 

Za PGD Veržej Mihael Kolbl, predsednik 

Ker  smo goste prijetno presenetili z gostoljubnostjo, 
so nas takoj povabili na njihovo praznovanje, 60. obletni-
ce društva v Marnem, katere smo se čez 14 dni z veseljem 
udeležili.                 Milan Seršen

SREČANJE POBRATENIH GASILSKIH 
DRUŠTEV BANOVCI IN OPLOTNICA  
TER PRIJATELJSKEGA DRUŠTVA MARNO

Tretja sobota v avgustu je bila dan sprostitve in veselja, 
saj smo gasilci PGD Banovci, gostili prijatelje gasilce 

iz Oplotnice in Marnega. Kot že vrsto let, smo pripravili 
meddruštveno srečanje. Ob tej priložnosti smo organizi-
rali strokovni ogled  proizvodnje plastičnih izdelkov pri 
Makoterjevih na Cvenu, nato smo prijatelje popeljali po 
vinogradih Jeruzalema z okolico, kjer smo imeli možnost 
prisostvovati postavitvi največjega klopotca. Po izletu smo 
jih pogostili pred gasilskim domom v Banovcih, kjer so se 
nadaljevale družabne igre, do poznih večernih ur.

Fo
to

: D
en

is
 Tr

st
en

ja
k

PREVZEM NOVEGA  
GASILSKEGA PRAPORA PGD BUNČANI

Bunčani so majhna vas sredi Murskega polja, saj pre-
morejo 60 hiš s približno 200 prebivalci. Naša vas 

ima bogato kulturno in zgodovinsko preteklost. Že leta 
1904 pa je bilo ustanovljeno tudi Prostovoljno gasilsko 
društvo Bunčani. V 108 letih delovanja PGD Bunčani so 
bile številne aktivnosti, saj se je v tem obdobju izgradil in 
opremil gasilski dom, kupila se je različna gasilska oprema, 
ki omogoča zelo hitro in učinkovito reševanje lastnine ob-
čanov Občine Veržej. Leta 1990 je bil razvit prvi društveni 
prapor. V času osamosvajanja je prišlo tudi do sprememb 
državnih simbolov, zaradi česar so nastale potrebe po no-
vem praporu. Proslava ob razvitju novega društvenega 
prapora je bila v soboto, 7. julija 2012. Ob tej priložnosti 
je bil svečani mimohod z 29 prapori in 173 gasilci prosto-
voljnih gasilskih društev od blizu in daleč. Spremljala jih je 
godba na pihala. Svečani govornik na proslavi je bil župan 
Občine Veržej, g. Slavko Petovar. Novi društveni prapor je 
blagoslovil verženski župnik, g. Jože Krnc. Po proslavi se je 
nadaljevala zabava z ansamblom Saša Avsenika. Vsi priso-
tni so se lahko okrepčali s prleškimi dobrotami (kvasenice, 
krapci, kisla juha, …) ter se odžejali s hladnimi pijačami.

PGD Bunčani
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23. SREČANJE KRVODAJALCEV SLOVENIJE

V soboto, 9. junija 2012, smo člani KORK Veržej s po-
močjo OZRK Ljutomer organizirali tradicionalno 23. 

srečanje krvodajalcev Slovenije. Prireditev se je odvijala na 
nogometnem igrišču ŠD NK Veržej. Obiskali so nas krvo-
dajalci iz vse Slovenije, Hrvaške pa tudi predstavniki Rde-
čega križa iz Avstrije. Zbralo se nas je okrog tisoč. Pripra-
vili smo jim prleško malico in kosilo ter pester kulturni in 
zabavni program, podelili pa tudi lepe nagrade. 

Letos nas je obiskal predsednik države dr. Danilo Türk, 
ki je bil tudi častni pokrovitelj srečanja krvodajalcev in 
slavnostni govornik. Poudaril je, da je država, v kateri da-
ruje kri skoraj 6 odstotkov prebivalcev trdna, bogata in ima 
tudi dobro prihodnost. Zahvalil se je vsem krvodajalcem 
za nesebično plemenito dejanje, darovanje dela sebe, za 
reševanje življenj in zdravje drugih, saj v Sloveniji zagota-
vljamo zadostno količino varne in kakovostne krvi za vse 
potrebne in na to smo lahko ponosni.

Krvodajalce so pozdravili tudi: predsednik RKS g. 
Franc Košir, direktor Zavoda za transfuzijsko medicino 
g. Igor Velušček, predstavnik RK iz Avstrije, predsednica 
OZRK Ljutomer gospa Veronika Bogdan in naš župan, g. 
Slavko Petovar. 

Na prireditvi je pri programu sodelovala družina Ivan-
čič, Vokalna skupina Leščeček ter naš humorist g. Janez Fe-
renc. Za glasbo in ples je poskrbel ansambel Skok.

Vsem, ki so sodelovali pri pripravah in na prireditvi sre-
čanja krvodajalcev se zahvaljujemo: posebej Občini Veržej, 
OZRK Ljutomer, ŠD NK Veržej, družini Ivančič, folklorni 
skupini Leščeček, sponzorjem ter donatorjem.

Srečanje brez pridnih domačinov sploh nebi uspelo, 
zato vsem še enkrat hvala, v upanju da bomo uspešno pri-
pravili srečanje tudi prihodnje leto.

Anton Režonja, predsednik KORK Veržej

BOGRAČIJADA V TORNADO BARU

V soboto, 9. junija se je v Tornado baru v Veržeju odvi-
jalo tekmovanje v kuhanju bograča oziroma »Bogra-

čijada«. Dogodka se je udeležilo 11 ekip iz različnih krajev 
in koncev, z željo po druženju, predvsem pa po kuhanju 
okusne jedi. Za to prireditev posebej izbrana 4-članska 
komisija, ki so jo sestavljali Klemen Rautar, Frida Rojnik, 
Milan Štrakl in Stanislav Jerebic, ni imela lahke naloge. Vsi 
predstavniki ekip so se trudili po svojih najboljših močeh, 
a glavna nagrada je odšla v roke prvouvrščeni ekipi, ki sta 
jo sestavljala domačin Lucijan Galunder in Martina Mli-
narič. Drugo mesto sta si prislužila Dejan Nemec in Boris 
Rantaša, tretje mesto pa Sašo Kukolj, Anja Brunec, Matej 
Kukolj in Tea Erjavec. Tekmovanje se je prevesilo v veselo 
druženje še pozno v noč.            M. R.
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10. JUBILEJNI PALAČINKIN PIKNIK

V soboto, 14. 7. 2012 je v Veržeju na otroškem igrišču 
na Starem trgu, ali kot ga poznamo Verženci, Storen 

ploci, potekal že deseti jubijelni palačinkin piknik. Tokrat 
je bilo še posebej pestro. Lep sončen dan je privabil številne 
domačine z družinami. Palačinke so se pekle in mazale kot 
po tekočem traku. Za maso palačink se je porabilo celih 15 
litrov mleka (prispevali družini Prelog in Šonaja), 70 jajc 
(družina Jureš) in 20 kilogramov moke (Babičev mlin). 
Marmelado so prinesli otroci. 

Letošnjo okroglo obletnico je s kratkim koncertom po-
pestrila tudi mlada rock skupina Free for Cash. Na kon-
cu koncerta je sledila še posebna točka skupaj z mladim 
bobnarjem, domačinom Timotejem Kosijem. V živo so 
zaigrali priredbo pesmi Enter Sandman od Metallice. Med 
publiko se je nahajal tudi Timojev učitelj in bobnar skupi-
ne Elvis Jackson,  Marko Soršak-Soki. 

Tokratni jubilejni palačinkin piknik dokazuje, da je 
otroško igrišče bila odlična zamisel, ki dnevno razveseljuje 
okoliške otroke, mladino in starše. Palačinkin piknik nas 
tako enkrat na leto spominja, kaj vse se da doseči s pravo 
voljo in močno skupnostjo.                      Klara Jerebic
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Viktor Trenevski

David Vinkovič
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ŠD NK VERŽEJ

Selekcije ŠD NK Veržej so že krepko zakoračile v jesen-
ski del prvenstva. Sicer so se priprave nanj začele že v 

začetku julija, ko so  s treningi začeli starejši dečki, ki že 
sedmo leto nastopajo v 1. državni ligi. Sredi julija je igrišče 
zasedla članska ekipa, ki nastopa v 3. SNL. Teden dni po-
zneje pa so letni premor prekinili še kadeti in mladinci, ki 
tekmujejp v 2. SKL/SML.

Pri članski ekipi, glede na pomladanski del, ni bilo ve-
likih sprememb. Kopačke je na klin obesil odlični domači 
napadalec Boštjan Puhar. Žan Majer (posojen igralec Alu-
minija) pa je okrepil prvoligaša NK Domžale. Po poškodbi 
se je v ekipo vrnil izkušeni igralec Daniel Vidmar, v matični 
klub se je vrnil Tomaž Hodnik, iz lanskoletnega mladinske-
ga pogona sta se ekipi priključila še Jernej Trstenjak in Rok 
Ropoša. Vodstvo kluba je uspelo zadržeti odličnega mlade-
ga trenerja Viktorja Trenevskega (na sliki). Odigrani so bili 
že trije krogi, kjer so Veržejci dosegli tri zmage (NK Kovi-

nar Štore 1:0,  NK Zreče 4:0 in NK Tromejnik 4:3) in se tre-
nutno nahajajo na vrhu prvenstvene lestvice. Veliko upanja 
polagajo v odličnega mladega domačega napadalca Davida 
Vinkoviča (na sliki), ki trenutno tudi vodi na listi strelcev.

Za kadeti in mladinci so tri odigrana srečanja. Perspek-
tivna kadetska ekipa (na sliki) je dosegla dve zmagi (NK 
Mikavž/Dobrovce 2:0, NK Žalec 2:1) in zabeležila poraz 
(NŠ Dravinja 2:3). Letos zaradi poškodb in odhodov zde-
setkana mladinska ekipa se s tremi zmagami (NK Miklavž/
Dobrovce 2:0, NŠ Dravinja 3:2 in NK Žalec 2:1) trenutno 
nahaja na vrhu lestvice. Obe ekipi vodi nekdaj odlični do-
mači igralec Zoran Osterc. 

Največ tekem, kar šest, so odigrali starejši dečki. Do-
segli so tri zmage (NK Železničar 4:0, NŠ Robert Koren 
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NOGOMETAŠICA PETRA

Sedemnajstletna Petra Klemenčič iz Bunčan se že od ma-
lih nog ukvarja z nogometom. Trenutno redno trenira pri 

ženskem nogometnem klubu Teleing Pomurje v Beltincih, za 
sekciji članice in U-17, kjer ima vlogo obrambne igralke. 

Petra trenutno trenira tudi za reprezentanco WU-19, 
katero v mesecu oktobru že čakajo kvalifikacije v Rusiji za 
Evropsko prvenstvo 2013. Lansko sezono so s klubom osvo-
jile 9 od možnih 10 naslovov. Članice so osvojile zimsko 
žensko Futsal ligo, Ženski pokal in Državno prvenstvo, ena-
ko je bilo pri U-17 sekciji. V letu 2012 so z osvojitvijo Držav-
nega prvenstva pri članicah gostile UEFA Women's Cham-
pions League (liga prvakinj). V kvalifikacijskem krogu prve 
skupine (Qrualifying Round,Group 1) so osvojile 2. mesto. 

M. R.

Dravograd 3:1, NK Ljutomer 3:0, igrali neodločeno proti 
ND Muri 2:2 ter izgubili z NK Krškim 1:5 in NŠ Poli Drava 
0:4). Tudi to ekipo vodi mladi perspektivni trener iz Krapja 
Marko Fajdiga (tudi nekdanji veržejski igralec).

V septembru so travnate površine zasedli še igralci 
ostalih mlajših selekcij. V jesenskem delu prvenstev MNZ 
Murska Sobota bo veržejski klub sodeloval s selekcijo cici-
banov U-6, dvema ekipama cicibanov U-8, dvema ekipa-
ma starejših cicibanov U-10 in ekipo mlajših dečkov U-12.

Glede na zgoraj navedeno število ekip in igralcev ver-
žejski klub pesti pomanjkanje igrišč za trening in slačilnic. 
Rešitev vodstvo kluba išče s pomočjo lastnika prostorov - 
Občino Veržej.

V letu 2013 nogometni klub slavi 50. letnico svojega de-
lovanja. Priprave na ta velik dogodek so že v teku.

Dušan Magdič
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:: športni utrip

Brata – Matej in Denis Trstenjak iz Banovec sta letos 
organizirala že 4. tradicionalne Trstekove dneve, kjer 

v času, ko odideta starša na morje, prijateljem in znancem 
pripravita različne družabne, športne in atraktivne dogod-
ke. Letos so dogodki potekali od 6. – 11. avgusta, obiskalo 
pa jih je kar precej mladih, željnih druženja in zabave.

Kot pravita brata Trstenjak, sta idejo o Trstekovih dne-
vih dobila ob misli, da bi druženje s prijatelji še bolj pope-
strila in bi se srečala tudi s tistimi, s katerimi se vidijo le 
občasno. Tudi letos so bili dnevi precej obiskani, k čemur je 
pripomoglo tudi vreme, ki je bilo prijetno sončno. 

Celotedenski »festival« sta brata iz Banovec pričela z 
otvoritvijo Trstekovih dnevov in obeležitvijo 19. obletnice 
Trstekove kleti, ki je že vrsto let prostor za druženje s pri-
jatelji. Na isti dan sta imela organiziran tudi »Kokica par-
ty« in turnir v igranju FIFA 12 na Playstation 2. V njem je 
sodelovalo kar lepo število igralcev, zmagal pa je domačin 
in organizator Denis Trstenjak. Drugi je bil Denis Žigert, 
tretji pa Verženec Bojan Štampar. 

Naslednji dan je sledil »Pool party« na Melincih, ki pa je 
bil organiziran v sodelovanju s prijateljem Simonom Štam-
parjem, ki je ponudil domači bazen in pripravil havajsko 
vzdušje z ogrlicami iz cvetja in okusnimi koktajli.

V sredo je bil dan namenjen predvsem ljubiteljem koc-
kanja, kartanja in igranja iger na srečo. Ta dan se je odvijal 
turnir v pokru. Po več kot 7-urnem igranju si je zmagova-
lec priboril naziv 1. Trstekovega carja. Iz Veržeja si je odlič-
no tretje mesto s svojim znanjem priigral Denis Kovačič.

Po četrtkovem počitku se je v petek odvijal medkrajev-
ni prijateljsko-nogometni turnir v malem nogometu, ki je 
bil organiziran s pomočjo Športno - rekreacijskega dru-
štva Banovci. Med tremi ekipami, katerim je delil pravico 
Gorazd Topolnik, je zmago slavila ekipa Tornado Bar iz 
Veržeja, drugo so si priigrali ljubitelji nogometa iz Grlave, 
tretjo mesto pa je zasedla ekipa Veržej.

Glavni in zaključni dogodek, katerega je obiskal tudi 
Zlatko (Laško maskota) z ekipo iz Laškega (brata Trstenjak 
sta bila izbrana na nagradni igri za dobitnika raznoraznih 
izdelkov Pivovarne Laško), pa se je zgodil v soboto, ko je 
bil prijateljski piknik na športnem igrišču v Banovcih. Zra-

EKIPA »VERŽENCI« VSE  
DO FINALA IGER BREZ MEJA V BANOVCIH

V Termah Banovci je skozi celotno poletje potekalo tek-
movanje z naslovom Igre brez meja. Brez vrlih Ver-

žencev seveda ne gre mimo nobena stvar! Ekipa iz Veržeja 
si je nadela prepoznavno, a preprosto ime ˝Verženci˝.

Prvo dejanje iger so bile kvalifikacije, preko katerih so 
se ekipe uvrstile v nadaljnji del tekmovanja. Z igrami kot 
so Vasovalec, zabojčki, vlečenje vrvi, ipd. so se ekipe »spo-
padle« in v izrednem fair play-u tekmovale ena proti drugi. 
Skozi kvalifikacijsko rešeto so se uspele prebiti le redke eki-
pe, ki so pokazale največ tekmovalnega duha. To je uspe-
lo tudi ekipi Veržencev, ki so v izredno močni konkurenci 
zasedli drugo mesto in si zagotovili mesto v polfinalu. V 
rahlo okrnjeni zasedbi se je ekipa na vse moči borila za 
mesta, ki vodijo v finale in s tem v igro za bogate nagra-
de. Naša ekipa se je v finale uvrstila z osvojenim tretjim 
mestom, kjer se je vse do konca kosala s spretnimi naspro-
tniki. Z malo smole in tudi nenatančnosti je ekipa fantov 
in deklet iz Veržeja osvojila odlično, a vseeno nehvaležno 
4. mesto. Uspešnejše so bile le ekipe iz Cvena, Banovec in 
ekipa ˝Kujore˝ iz Ključarovcev, katera je tudi zmagovalna 
ekipa 2. Iger brez meja Term Banovci. 

Naslednje leto gre ekipa iz Veržeja na zmago!
Denis Ivančič

BRATA TRSTENJAK STA SEBI IN PRIJATELJEM POPESTRILA POLETJE

ven dobrih čevapčičev, hladne pijače in dobre glasbe, je 
Matej razstavil tudi svojo Laško zbirko, ki šteje nekaj več 
kot 170 različnih Laško izdelkov: od majic, kozarcev, ste-
klenic, slik, stenskih ur, odpiračev, itd. 

Kljub napornemu tednu, sta brata Trstenjak ponosna, 
da sta lahko prijateljem vsaj malo popestrila poletne po-
čitnice. Za naslednje leto upata, da se bo njunega festivala 
udeležilo še več prijateljev, znancev in vseh ostalih, ki bi si 
želeli okusiti vsaj kanček energije iz »Trstekovih dnevov«, 
ki bodo že petič zaporedoma. 

M. R.
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PEŠ V MARIBOR – NA NOGOMETNO TEKMO

Žan Brunec iz Veržeja je veliki navdušenec in zvesti 
navijač mariborskega nogometnega kluba. Da to drži 

kot pribito, je dokazal pred kratkim, ko se je s prijateljem 
Tomasom Žižkom kar peš podal na 50 kilometrov dolgo 
pot iz Veržeja v Maribor na ogled tekme tretjega kroga 
kvalifikacij za Ligo prvakov, kjer je Maribor igral pro-
ti luksemburškemu klubu F91 Dudelange. Dolgo pot sta 
mlada navijača pričela ob 04:15 izpred trgovine v Veržeju. 
Pohod je trajal okrog 13 ur, seveda z več vmesnimi postan-
ki za okrepčilo. Da pohodnikoma med potjo ni bil dolgčas, 
je poskrbel Radio City, ki jima je omogočil, da sta se v živo 
javljala in poročala s terena. Tako so ju lahko slišali še drugi 
poslušalci, ki so ju srečevali na cesti, ju pozdravljali, vzpod-
bujali in jima trobili. Dan je bil več kot uspešen, saj se je 
tekma zaključila z zmago domačega kluba. Po sladki zmagi 
sta se popotnika zadovoljna in utrujena vrnila z avtomo-
bilom nazaj v Prlekijo. Žanu je ta podvig pomenil veliko 
zadovoljstvo ter hkrati dokaz drugim navijačem, da mu 
klub zares pomeni ogromno. Žanov pohod je potrditev, da 
se z vztrajnostjo daleč pride. Sam pa je prepričan, da to ni 
bil njegov zadnji pohod na tekmo. Kjer je volja, tam je pot!

M. R.

letošnjem derbiju, v katerem je žal osvojila le šesto mesto, 
potem ko so ji poznavalci napovedovali veliko več, je Mir-
ko zmagal letos dvakrat, med drugim tudi kvalifikacije za 
že omenjeni derby. Septembra je zmagal tudi z Iris Crown 
v Ljutomeru ter dodal še nekaj odličnih rezultatov  s kobi-
lo Riviero. Po nekajletnem premoru se je na kasaške steze 
spet vrnil Franc Cimerman in s kobilo Rento nabral nekaj 
solidnih rezultatov, med drugim drugo in tretje mesto.

V tujini je letos blestela predvsem Lady Luna, ki je na 
budimpeštanskem hipodromu osvojila kar nekaj zmag in 
iztekla odličen rekord 1.14,8. Zmago je iz Budimpešte pri-
nesla tudi Glori Sage.

Pogled na statistiko razkrije, da se Veržejci še vedno 
lahko pohvalimo z najboljšim rejcem kasaških konj v Slo-
veniji. Mirko Šonaja namreč po zaslužku med vsemi vodi, 
po uvrstitvah pa zaseda drugo mesto. 

Vito Šadl
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AKTIVNO KASAŠKO POLETJE

Veržejski konji tudi letošnjo sezono ne počivajo. Sploh 
ker so nas v zadnjih letih razvadili z nekaterimi fan-

tastičnimi rezultati, so nekateri kasaški navdušenci rahlo 
razočarani nad letošnjim izkupičkom. Že bežen pogled na 
statistiko pravzaprav potrjuje, da rezultati naših kasačev ne 
dosegajo tistih izpred nekaj let, toda takoj je treba doda-
ti, da so precejšnji razlogi za to že skoraj neverjetna smola 
naših trenerjev s poškodbami ali celo prezgodnjo smrtjo 
nekaterih odličnih aktivnih kasačev.

Toda ozrimo se raje k tistim svetlejšim platem. Kljub 
vsemu so nekateri kasači dosegli lepe uspehe. Predvsem 
starejša generacija, Rambo, Leonidas in Lady Luna so skozi 
vso sezono v najmočnejši slovenski skupini prikazali odlič-
ne rezultate. Rambo je zmagal na Igu, Leonidas pa je zmagi 
iz Ljubljane dodal še odlično tretje mesto iz Šampionata v 
Krškem.  Med mladimi konji spet izstopa rejsko delo Mir-
ka Šonaje. Z Inerro, tudi edino veržejsko predstavnico v 

Inerra – edina veržejska predstavnica v derbiju
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V soboto, 25. avgusta so člani Aero kluba Prlek na vzle-
tišču kluba v Veržeju pripravili 7. memorial v spomin 

na preminula člana kluba Aljaža Cafa in Jožeta Gajserja, 
katerega namen je druženje ULN letalcev in počastitev 
spomina na pokojna člana.

Na vzletišču v Veržeju se je zbralo okoli 20 plovil iz vse 
Slovenije. Prisotne je pozdravil predsednik kluba Blaž Bez-
jak, nato je svetovni popotnik Matevž Lenarčič opisal svoj 
prelet sveta s Pipistrelovim UL letalom, podal svoje vtise 
in izkušnje in odgovarjal na zastavljena vprašanja pristnih 
letalcev. Predstavnik Letalskega centra Maribor pa je pri-
sotne letalce seznanil s šolanjem pilotov v VCRT-u in pred-
stavil vsebino priročnika o letenju. Sledilo je skupno kosilo 
in druženje ter prelet krajev z letali.

Damir Skuhala

V VERŽEJU POČASTILI SPOMIN NA PREMINULA LETALCA
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V mesecu juniju je bilo v naši vasi Bunčani svečano. 
Družina Legen je bila  pobudnica za obnovitev križa, 

ki stoji ob cesti, ki vodi iz Veržeja v Bunčane. Strokovno 
delo obnovitve križa je opravil Joško Osterc iz Veržeja.  Po-
nosni smo na njega in na njegove talente, še posebej,  ker je 
bil njegov oče doma iz Bunčan.

Slavnostna maša in blagoslov križa je bila 16. junija 
2012 ob 11. uri, pred križem, kjer se je zbralo veliko ljudi.

Slovesnost je potekala v lepem sončnem dopoldnevu, 
ob navzočnosti škofa msgn. dr. Petra Štumpfa. Kljub obilici 
dela in velikim obveznostim, je našel toliko dragocenega 
časa, da je daroval sveto mašo in blagoslovil križ. Sam pa 
velikokrat v molitvi prosi za nas, saj njegove korenine iz-
hajajo iz naše male vasi, kar nam je v ponos in veliko čast.

Somaševali so: farni župnik, gospod Štefan Vinkovič iz 
Križevec pri Ljutomeru, gospod  župnik, mag. Jožef Krnc 
in prejšnji župnik, gospod Mirko Rakovnik  iz Veržeja. Sle-

dnji je našo blagoslovitev ohranil na fotografijah.
V imenu Bunčancev se je vsem zahvalil župan Slavko 

Petovar, ki je vse prisotne povabil v Vaško gasilski dom  na  
prijazen klepet. Tam jih je čakalo obilo slastnega peciva, 
ki so ga spekle naše pridne gospodinje, vse mesne dobrote 
je darovala družina Legen, vinogradniki pa so prispevali 
nekaj litrov dobrega vina, da žeja ni bila prehuda. 

Nit, ki je bila nevidna, pa je držala v rokah Terezija 
Štumpf, ki je  poskrbela, da je koordiniranje potekalo brez-
hibno.

Ljudje imamo v sebi moč, ki zmore dati življenju naj-
lepšo barvo. Ta moč zbližuje ljudi, jim daje notranji mir, 
strpnost, hvaležnost, ljubezen - njihov jezik je univerzalen 
in ne potrebuje prevajalcev.

Sproščenost, pogovor, smeh in pesem je bilo slišati še 
pozno v noč.

Danica Gregorinčič

:: naša dediš ina

Letošnje poletje je Puščenjakova dvorana v Centru DUO 
Veržej gostila zanimivo razstavo, ki so jo pripravili v 

Društvu steklarjev Slovenije. Seveda je bilo steklo tudi rde-
ča nit razstave – rokodelka Mirjam Kosec se je predstavila 
z umetniškim nakitom, ki ga je kombinirala z modnimi 
kreacijami različnih oblikovalk tekstilij, Franc Černalič 
je navdušil z izborom skulptur iz stekla na temo ljubezni 
med Veroniko Deseniško in celjskim grofom Friderikom 
II., dijaki srednješolskega centra iz Rogaške Slatine pa so 
na ogled postavili reliefne slike – seveda iz stekla.

Skozi poletje so tako prihajali različni gostje v Center 
DUO in večinoma bili nad pripravljeno razstavo navdu-
šeni, kar nas je vsekakor vzpodbudilo, da bomo podobne 
dogodke organizirali tudi v prihodnje – naslednja gostujo-
ča razstava se bo odprla že na dan Miholovega sejma, 30. 9. 
2012, ko bo dr. Janez Bogataj spregovoril o pomembnosti 
ohranjanja rokodelstva na Slovenskem. Vabljeni k ogledu.

Ivan Kuhar

OBNOVITEV OBCESTNEGA KRIŽA V BUNČANIH PRI LEGENOVIH

ARS VITRARIA
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:: naša dediš ina

V projektu Rokodelska akademija 2, ki je so-
financiran iz 2. JR OP SI-HU, je projektni 

partner Zavod Marianum Veržej – Center DUO 
vzpostavil Promocijsko-informacijski center in 
Kamp TRIO (pri Centru DUO Veržej). Tako smo 
v poletnem času z različnimi programi kampov 
poskrbeli za dinamično dogajanja, ne le centra pač 
pa celotnega kraja in okolice. Z različnimi ciljnimi 
skupinami smo namreč preizkušali in skupaj raz-
vijali izobraževalno-raziskovalne pakete za aktivno 
preživljanje počitnic z rokodelci. 

Prve so šotore in sobivanje z naravo ter rokodel-
stvom preizkusile družine, ki so se odzvale na po-
vabilo organizatorja in del svojih dopustniških dni 
namenile v raziskovalne namene. Udeleženci so se 
namreč vključevali v program kampa, ki je izpo-
polnjeval ponudbo rokodelske dediščine Pomur-
ja, kulturne in naravne znamenitosti ter turistične 
ponudnike, ob koncu pa so svoje (ne)zadovoljstvo 
tudi vrednotili v anketi, katere izsledki bodo pri-
pomogli k oblikovanju različnih paketov za aktiv-
no preživljanje počitnic. Kamp smo izvedli skupaj 
z animatorji, ki so tako bili aktivno vključeni v 
dogajanje že v času Kampa za družine, ker pa nas 
je vse skupaj še čakal Kamp za otroke, smo svoje 
veščine tako v animaciji kot rokodelstvu pridobi-
li na kampu za animatorje. Mladi so v tem tednu 
sami bolje spoznali rokodelske panoge in kulturno 
dediščino, ob tem pa se tudi urili v animaciji, saj 
bodo le z ustreznimi znanji lahko zadostili željam, 
da ponudimo celovit in zanimiv program, za kate-
rega smo prepričani, bo vnesel pozitivno novost v 
naše okolje.

Zagotovo najbolj pester pa je bil Kamp za otro-
ke. Udeležili so se ga otroci od blizu in daleč, ki so 
se preizkusili v lončarstvu, izdelovali so vuge, obi-
skali čebelarja … se kopali in uživali ob različnih 
večernih dejavnostih, ki so se ponavadi zaključile 
ob tabornem ognju. 

V treh tednih smo tako strumno zakorakali ve-
likemu izzivu naproti – izdelati zanimive počitni-
ške programe za različne ciljne skupine, ki bodo po 
eni strani izobraževalni, a na drugi strani še dovolj 
sproščeni in bodo vključevali okoliško turistično 
ponudbo. Vsekakor smo s prvimi izvedbami zado-
voljni, saj bomo sedaj še lažje in bolje lahko pripra-
vili počitniške programe za prihodnje leto.

Vabljeni v našo družbo!
Ivan Kuhar, ZMV-CD

PROJEKT: ROKODELSKA AKADEMIJA 2

 Aktivnost:  Pilotno izvajanje izobraževalno-raziskovalnih paketov za aktivno preživljanje  
  počitnic različnih ciljnih skupin 
 Partner:  Zavod Marianum Veržej – Center DUO
 Kraj izvedbe:  Promocijsko-informacijski center, TRIO kamp, Veržej
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:: razvedrilni koti ek

VELIKA POLITIKA V NAŠI MAJHNI VASI

VERŽENCI SO VOLILI MAČOKA

Tudi v Veržeju so bile pred davnimi leti volitve, dosti 
prahu so dvignile in veliko prepirov in zamer je bilo 

začutiti že v predvolilni tekmi. Takrat sta kot kandidata 
nastopala dr. Maček in dr. Stojadinovič. Eden izmed njiju 
bi naj po volitvah zastopal Slovence v Beogradu. Pa so se 
Verženci zbirali, eni pri Bobnjaru v gostilni, drugi pa spet 
pri Seršenu. Ponavadi so se v eni gostilni zbirali pristaši 
enega kandidata, v drugi gostilni pa spet pristaši drugega 
kandidata. Skratka, strankarska pripadnost je bila sila na-
peta. Oboji so bili prepričani, da jim bo njihov kandidat ali 
izvoljenec izpolnil vse, kar jim je obljubil v predvolilni tek-
mi. Hudo pa je bilo, če so se oboji privrženci tega ali onega 
kandidata srečali skupaj v isti gostilni. Takrat so eni in dru-
gi skušali pridobiti še kakšnega privrženca svoje stranke. 
Izstopali so Tunek, Južek, Franček, Mihol in še bi jih bilo 
najti. In kronist je takrat zapisal: »Tunek Južeka preoblači, 
Mačkovo mu suknjo slači in Stojadinovičevo oblači.« 

Čas volitev se je hitro bližal. Volivcem je bilo treba ne-
kaj obljubiti tudi po strankarski liniji, če je obljuba kan-
didata bila premajhna ali pa nezaupljiva. Pa se je pobahal 
Mačkov pristaš in dejal, da kdo bo volil Mačka, bo pri Ser-
šenu lahko popival v nedogled, saj bi naj on podaril kar celi 
polovnjak vina na dan volitev. Tunek, ki je bil privrženec 
Stojadinoviča, pa je volivcem tudi obljubil polovnjak vina 
in še porcijo golaža.

V nedeljo, na dan volitev, je bilo pred osnovno šolo sila 
živahno. Takrat niso poznali volilnega molka in so lahko 
»aktivisti« nagovarjali volivce po mili volji in jih vabili v 
gostilno, drugi pa spet  k Tuneku na dvorišče, kjer je dišalo 
po golažu. Volitve so minile, pri Seršenu in pri Tuneku se 
je zbrala kar množica krajanov, ki so svojo volilno dolžnost 
opravili, Stojadinovičevi pri Tuneku, Mačkovi pa v gostilni. 
Vsak je hotel zaužiti dobro pristno kapljico, saj vina takrat 
ni bilo na pretek kot v današnjih dneh. K Tuneku je prišel 
tudi Franček, ki si je poželel dobrega golaža. Nabasal si je 
en krožnik, pojedel golaž, pa se spet pojavil pri kotlu in si 
še nadeval en krožnik. Tunek ga je opazoval, pristopil k 
njemu in ga vprašal: »No, Franček, koga pa si ti volil?«

»Ti, Tunek, dobro veš, da sem jaz Mačok.«
Tunek se je popraskal po glavi in mu jezno svetoval: 

»Potem pa pojdi v gostilno, tam so Mačkovi.«
»Ja, saj bi šel, pa tam ne delijo golaža,« mu je odvrnil 

Franček.
Dan po volitvah, ko so bili že znani rezultati volitev, so 

v vasi izginile vse mačke in mačkoni. Pred cerkvijo za rep 
obešen mrtev maček pa je bilo sporočilo, da je dobil volitve 
v Veržeju Stojadinovič. Posledice so bile hude. Občinski 
sluga, ki je na volitvah volil Mačka, je izgubil službo.

Spet se je potrdilo, kako slastna je oblast za tiste, ki kan-
didirajo, le za tiste ne, ki jih morajo voliti. Zanje je grenka 
in včasih neokusna.

Janez Ferenc
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DOGODKI V OBČINI VERŽEJ :: SEPTEMBER – DECEMBER 2012

Vse spremembe in dopolnitve dogodkov bodo objavljene na spletni strani www.centerduo.si, za vse podrobnejše 
informacije pa nas lahko obiščete tudi na sedežu TIC-a Veržej (pon–pet: 9.00–15.00, sob: 9.00–12.00).

   TIC Veržej
   Puščenjakova 1 
   SI - 9241 Veržej

T: +386 51 654 778 
F: +386 2 588 90 61 

E: center.duo@siol.net 
W: www.centerduo.si

:: razvedrilni koti ek

DOMDATUM URA DOGODEK VSEBINA LOKACIJA ORGANIZATOR

21.-28. 9. 19.00
Sprejem novih članov 
v folklorno skupino 
Leščeček

FS Leščeček vabi Dom kulture Veržej
FS Leščeček
(KD Slavko Osterc 
Veržej)

30. 9. 11.00 Miholovo Župnijsko žegnanje Župnijska cerktev Župnija Veržej

30. 9. 9.00 Miholov sejem Rokodelski sejem Center DUO Zavod Marianum 
Veržej

4.–7. 10. 9.00 Pisanje IKON Tečaj pisanja ikon Marijanišče Zavod Marianum 
Veržej

1.–5. 10. Teden otroka Teden dejavnosti Vrtec Veržej Vrtec Veržej

1.– 5. 10. Teden dejavnosti
Teden otroka Teden dejavnosti Veržej OŠ Veržej in 

zunanji sodelavci

25. 10. 10.00
17.00 Sprejem prvošolcev Kulturni program OŠ Veržej OŠ Veržej

30. 10. 10.00 Komemoracija Šolska komemoracija ob 
dnevu spomina na mrtve

Pred spominsko 
ploščo  na OŠ Veržej OŠ Veržej

1. 11. 13.30 Vsi sveti
Maša za vse pokojne, 
blagoslov grobov, 
komemoracija

Cerkev, pokopališče 
Župnija Veržej in 
KD Slavka Osterca 
Veržej

Oktober Kostanjev/jesenski piknik Peka kostanjev in zabavne 
igre Vzgojni dom Veržej 3. in 4. skupina

Oktober Pohod na Jeruzalem Pohod/narava Jeruzalem B. Casar, ravnatelj
Po 
dogovoru

Dan odprtih vrat  
5. skupine

Ustvarjanje  
in obiski od zunaj Vzgojni dom Veržej 5. skupina

November Ples pritepencev

Sprejem priseljencev – 
pritepencev med občane 
Občine Veržej z vsemi 
pravicami in dolžnostmi

Terme Banovci Turistično društvo 
Veržej

24. 11. 19.00 6. večer folklore: »1912«

Letni koncert FS Leščeček 
na temo »1912«, kjer bodo 
preko plesa in petja vključili 
dogodke v tem letu

Dom kulture Veržej
FS Leščeček
(KD Slavko Osterc 
Veržej)

7. 12. 11.00 5. razstava jaslic Odprtje in blagoslov 
razstave

Puščenjakova 
dvorana v Centru  
DUO

Zavod Marianum 
Veržej

7. 12. 10.00 Dan odprtih vrat  
vseh skupin

Delavnice s starši in delavci 
CSD-jev Vzgojni dom Veržej Vzg. dom Veržej

12. 12. 14.00 Nogometni turnir Turnir v malem nogometu 
med skupinami Vzgojni dom Veržej P. Kralj-Ritonja, 

vzgojitelj
13. 12. 16.00 Že bližajo se prazniki Kulturna prireditev OŠ Veržej OŠ Veržej

21. 12. 8.00 Proslava pred dnevom 
samostojnosti in enotnosti Kulturna prireditev OŠ Veržej OŠ Veržej

21. 12. 8.45 Jelkovanje Zabavna prireditev 
ob zaključku leta OŠ Veržej OŠ Veržej

December Kulturno-zabavni 
novoletni večer

Kulturno-zabavni program 
s slavnostno večerjo in 
prihodom dedka Mraza

Vzgojni dom Veržej Vzg. dom Veržej

December Veseli december  
v Vrtcu Veržej Vrtec Veržej Vrtec Veržej

http://www.centerduo.si
mailto:center.duo@siol.net
http://www.centerduo.si
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Marijani{~e v Ver‘eju 1912—2012
praznuje ...

Dragi občani in farani Veržeja, obiskovalci Marijanišča, gostje Penziona Mavrica, 
udeleženci in sodelavci programov Centra DUO, dobrotniki in prijatelji!

Vabimo vas na praznovanje naše in vaše ustanove, ki je obnovljena in oživljena dočakala častitljivih 100 let.

Nedelja, 30. september 2012

Osrednja slovesnost 
ob 100-letnici blagoslovitve Marijanišča in prihoda salezijancev

9.00 — 15.00
sejemska prireditev Miholov sejem v Veržeju s spremljevalnimi dogodki

11.00
slovesna sveta maša ob župnijskem žegnanju in 100-letnici Marijanišča

v župnijski cerkvi sv. Mihaela
PREDSEDUJE: MSGR. STANISLAV HOČEVAR, BEOGRAJSKI NADŠKOF

13.00
kulturni program v Centru DUO

NAGOVOR: JELKA PŠAJD, VIŠJA KUSTODINJA POMURSKEGA MUZEJA MURSKA SOBOTA

 ODPRTJE ROKODELSKE RAZSTAVE ART@CRAFT: PROF. DR. JANEZ BOGATAJ

15.00
slovesna akademija ob 100-letnici Marijanišča

na dvorišču Zavoda Marianum
NUŠKA DRAŠČEK Z MLADINSKIM ZBOROM KODELJEVO IN PRILOŽNOSTNO GLASBENO ZASEDBO

VODITELJ: JURE SEŠEK; VSEBINSKA ZASNOVA: MARJA DOLAMIČ

Pridite in praznujte z nami!
Zavod Marianum Veržej • Puščenjakova ulica 1 • 9241 Veržej • 02 588 90 60 • 051 370 377 • penzionmavrica@siol.net • www.marianum.si

DOMstoletni



OBČINSKI PRAZNIK OBČINE VERŽEJ 2012

Poleg gostov 
in nagrajencev 
se je slavno-
stne prireditve 
udeležilo veliko 
občanov.

Občina Veržej je praznovala 13. občinski praznik. Po uvodnem pozdravu je župan v 
slavnostnem nagovoru izpostavil dosežke občine v minulem letu in načrte v prihodnje.  
Tudi v naslednjem obdobju bo v občini veliko sredstev namenjenih investicijam.

Letošnji občinski nagrajenci 
so bili: Janez Krnc (plaketa 
Občine Veržej za prispevek k 
ohranjanju kulturne dediščine 
in promocijo občine Veržej, na 
fotografiji  levo), Mirko Osterc 
(občinsko priznanje za zavze-
to in požrtvovalno delo pri 
Športnem društvu NK Veržej, 
na fotografiji desno) in Erih 
Mohorko (občinsko priznanje 
za preteklo angažirano delo 
na društvenem področju).

V imenu gostov je Občini 
Veržej ob prazniku čestitala 
Olga Karba, županja Občine 
Ljutomer.

Po končani  svečanosti je sledil tradicionalni 
Osterčev večer v izvedbi vrhunske zasedbe 
Vienerklangkommune iz Dunaja.

V kulturnem programu je sodelovala  
domača vokalna skupina Cum manum.

Fotografije: Marija Tivadar


